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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELE1D) 

Verzonden: woensdag 16 september 2009 11:52 

Aan: 	 @minvws.n1' 
CC: 	 (AFP/BELE1D) 

Onderwerp: Kandidaatstelling WK voetbal 2018/2022 

Beste 

Namens het ministerie van financiën zullen mijn collega 	 (zie cc) en ik ons bezig 
houden met de fiscale aspecten van kandidaatstelling van Nederland en België voor het WK 
2018/2022. 

In uw mail van 22 juli 2009 is een bijlage 'Government Guarantee no 3' gevoegd, waarin een 
aantal_ fiscale eisen van de FIFA is verwoord. 

'KulaaangéVéfliariiiéël:Lre .-.  
Volgende vergadering zánijn, en wat het Gioorlip-Piggfijdpad van de besluitvorming is? 

Met vriendelijke groet, 

13&arlota 
(3j 2 J2_0( [25er 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 •(Orninvws.nl] 

Verzonden: woensdag 30 september 2009 17:27 

Aan: 	 @minbzk.n1; 	 @minbuza.n1; 	 @minbuza.n1; 
BD/DRC/F0; 	@rninjus.n1; 	@ind.minjus.n1; 

(FISCALITEIT); 	 @minez.nl; 	 (MinEZ); 
@minszw.n1; . 	•iálminocw.n1; 	:CO minocw.n1; . 	 DGLM; 

, (AFP/BELEID); 	 CP belastingdienst.n1; 
(AFP/BELEID); 	 @minbuza.n1; 

.@minbzk.n1; 	@minjus.ni; 
@minszw.n1 

CC: 

Onderwerp: Verslag WK 2018 

Beste Collegae, 

Begin deze week hebben jullie het concept verslag van de interdepartementale werkgroep inzake het 
WK2018 van 8 september jl. ontvangen. 
De meesten van jullie hebben een CD-ROM ontvangen met alle templates. Mocht je deze niet hebben 
ontvangen en hier behoefte aan hebben laat het even weten. 

Er zijn twee nieuwe bijeenkomsten gepland te weten: 

1) donderdag 22110 van 14.00 - 15.30 uur locatie VWS. Het betreft de donderdag en niet de maandag zoals 
abusievelijk is gemeld in het verslag dat rond is gestuurd. Zojuist heb ik begrepen dal onze Belgische _ counterparts ook zullen aanschuiven ,pp 22/10, 

2) dinsdag 10/11 van 15.00 tot 16.30 uur locatie VWS. 

Ik verzoek jullie om wel zoals afgesproken voor het overleg van de 22ste oktober bilateraal contact op te 
nemen met de Belgische counterparts zodat alle eventuele knelpunten al van te voren geanalyseerd zijn en 
oplossingen kunnen worden gepresenteerd. Zo kunnen we de 22ste voortvarend aan de slag. 

Indien jullie nog vragen of opmerkingen hebben dan kan je mij of 	 altijd benaderen. 
Graag verneem ik van jullie of jullie aanwezig zullen zijn op 22/10 en 10/11. 

met vriendelijke groeten, 

Ministerie VWS 
Directie Sport 

/n..11_2nin 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (PARTICULIEREN_EN_FOR) 

Verzonden: vrijdag 9 oktober 2009 15:D6 

Aan: 	 @belastingdienst.n11  

CC: 	 (AFP/BELEID); 

Onderwerp: RE: Betr.: RE: Betr.: CFK + WI< 2018 

Ha 

(AFP/BELEID) 

Mooi dat ook onze Belgische collega ('s) op dezelfde lijn zit(ten). ik neem aan dat ' 	 dat geluid ook zullen 
horen als zij met de door BZK genoemde counterpart contact hebben. 

mvg 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 i@belastingdienst.nl  _ 
Verzonden: vrijdag 9 oktober 2009 15:00 
Aan: 	 (PARTICULIEREN_EN_FOR) 
Onderwerp: Betr.: RE: Betr.: CFK + WK 2018 

@belastingdienst.n13 

Hoi 	, bedankt. 

Vanmorgen belde 	 van het Belgische minfin mijn 	 ,, over het WK 
2018. Ook daar was de garantieverklaring geland, Hij 
wilde weten hoe wij erin stonden. Uitgelegd dat wij elerá'áii'ágg bévvirialleden !átati ort■ dit ce basaal-n. Dat 
doen zij ook. 

 

Met vriendelijke groet 

	

Aan 	
'ethelastingdienst.nl> 

Cc 

09-10-2009 11:22 
	 Onderwerp RE: Betr.: CFK 

Ha 

Ter info bijgevoegde document. 

mvg 

	Oorspronkelijk bericht--- - 
Van: 	 -@belastingdienst.n1 tffibelastingdienstni] 
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Verzonden: dinsdag 25 augustus 2009 8:54 
Aan: (PARTICULIEREN_EN_FOR) 
Onderwerp: Betr.: 

Hoi 	dank; ik heb geen opmerkingen., 

Met vriendelijke groet 

• VARTICUUEREN_EN_FORIr- 	•t@rninOmnb. 

25-08-2009 08:22 
Aan 

Ce 

Onderwerp 

•@trefastingdie 

Ha 

Ter info, maar mocht je nog opmerkingen hebben dan hoor ik dat natuurlijk graag. 

mvg 
bijlage "DGB 2009-3922 Brief CFK over verruiming overbruggingsuitkering.doc" is verwijderd door 

• [bijlage "DGB 2009-3922 Notitie over CFK.doc" is verwijderd door 

De Belastingdienst gebruikt e-mail niet voor de uitwisseling van 
vertrouwelijke informatie met de burger of voor de bekendmaking 
van beslissingen. De Belastingdienst hanteert conventies voor het 
gebruik van e-mail. Deze zijn te vinden op www.belastingdienst.nl. 

(bijlage "PDF Scan 2009-10-09 - 11.13.00.pdf" is verwijderd door 

De Belastingdienst gebruikt e-mail niet voor de uitwisseling van 
vertrouwelijke informatie met de burger of voor de bekendmaking 
van beslissingen. De Belastingdienst hanteert conventies voor het 
gebruik van e-mail. Deze zijn te vinden op www.belastingdienst.nl. 

20-12-2010 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzonden: dinsdag 13 oktober 2009 12:08 

Aan: 	 (AFP/BELEID) 

Onderwerp: FW: Eerdere notities OS en WK 

Hoi allemaal, 

Bij deze 2 notities van de IRF die in een eerder stadium de minister hebben geïnformeerd en 
geadviseerd over de economische effecten van een grootschalig evenement (in dat geval 
toegespitst op de olympische spelen). Samengevat zijp er geen economische effecten 

H. De enige baten die gepréSenteeiti 
kunnen worden zijn belastinginkomsten, maar voor het WK geldt in ieder geval dat we daarvoor 
vrijstelling moeten verlenen. Ook die baten zijn er dus niet. 

Eea ter achtergrondinformatie. 

Met vriendelijke groet, 

Ministerie van Financiën 
Directie Directe Belastingen, afd. Formeel Recht en Invordering 

	Oorspronkelijk bericht----- 
Van: 	 (IRF/VWS) 
Verzonden: dinsdag 13 oktober 2009 11:40 
Aan: 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: Eerdere notities OS en WK 

Hoi 

De eerste notitie (19 agustus) is een samenvatting van de economische effecten van de OS (ter 
informatie), de tweede notitie (26 agustus) is de analyse die we eerder naar de minister hebben 
gestuurd t.a.v. het WK voetbal. 

Morgen zal ik naar jullie notitie kijken, dan hebben we donderdag contact. 
Groet! 

Ministerie van Financiën 
Inspectie der Rijksfinanciën, sectie VWS 

'in 1" nnin 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzonden: dinsdag 13 oktober 2009 12:17 

Aan: 	 (FM/I) 

CC: 	 (AFP/BELEID) 

Onderwerp: WK 2018-2022 

Beste 

Op dinsdag 15 september heeft 	 van DGBEL een mailtje verstuurd over het WK 
2018-2022. Wij zijn op dit moment bezig om een notitie voor de Stas te schrijven, waarin we 
hem informeren over de fiscale vrijstelling die de FIFA eist, en om hem ter zake te adviseren. 

Naast de fiscale vrijstelling zijn er ook enkele eisen die de FIFA stelt en die op het gebied van 
FM liggen. In zijn mail gaf 	 aan dat jij namens FM kan meekijken, klopt dat? 

Uit de samenvatting van VWS heb ik de volgende punten gehaald die volgens mij op jullie van 
toepassing zijn: 

Bank- het gebruik van buitenlandse valuta 
60 De regering legt geen beperkingen op het betaalverkeer met 

buitenlandse valuta voor transacties mbt het WK en betrokken 
organisaties. 

FIN 

60 De condities voor het wisselen van geld zijn binnen NL gelijk aan die 
van de internationale wisselmarkt 

FIN 

60 De benodigde regelgeving wordt zo snel mogelijk ingevoerd en is 
bindend tot 31 december 2018. 

FIN 

Kan jij even naar deze (en eventueel door mij verdeien)diinfén.  kijkéhi 

Gevoegd bij deze mail is de mail van VWS met alle oorspronkelijke documenten van de FIFA en 
een 	 cconceptnotitie. 

Met vriendelijke groet, 

Ministerie van Financiën 
Directie Directe Belastingen, afd. Formeel Recht en Invordering 

nn In nni fl 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzonden: vrijdag 16 oktober 2009 11:30 

Aan: 	 (AFP/BELEID); 	 (AFP/BELEID) 

CC: 	 (AFP) 

Onderwerp: RE: notitie Fifa met revisies rk.doc 

Controleren: Geadresseerde 

Hoi 

Lezen 

(AFP/BELEID) Gelezen: 16-10-2009 11:50 

(AFP/BELEID) 	Gelezen: 16-10-2009 11:34 

(AFP) 	 Gelezen: 16-10-2009 11:34 

Groet, 

- 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 (AFP/BELEID) 
Verzonden: vrijdag 16 oktober 2009 11:21 
Aan: 	 (AFP/BELEID); 
CC: 	 (AFP) 
Onderwerp: notitie Fifa met revisies rk doc 

(AFP/BELEID) 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 @belastingdienst.n1 

Verzonden: vrijdag 16 oktober 2009 12:33 

Aan: 	 (FISCALITEIT) 

CC: 	 (AFP/BELEID); 
	

(AFP/BELEID) 

Onderwerp: Betr.: RE: Overleg over kandidaatstelling WK 2018/2022 

Hoi 	, ik heb een kleine aanpassing mbt het Belgische standpunt aangebracht. 

De garantieverklaring mbt invoer van geld ed ligt ter beoordeling bij. 	 (FM). Weet ook 
van deze notitie? 

Met vriendelijke groet 

Van: 	 ffrfficifin.ni> - 

Aan: 	 (AFP/BELEIW 	 .@minfln.nl> 

Cc: 	 @belastingdienst.nl>, 	 (AFP/BELEIDT 

Datum: 	16-10-2009 12:20 

Onderwerp: RE: Overleg over kandidaatstelling WK 2018/2022 

Ha 

Bijgevoegd enkele opmerkingen mijnerzijds. 

mvg 

	Oorspronkelijk bericht----- 
Van: 	 (AFP/BELEID) 
Verzonden: vrijdag 16 oktober 2009 11:57 
Aan: 	 (PARTICULIEREN EN_FOR) 
Onderwerp: RE: Overleg over kandidaats—telling WK 2018/2022 

Hoi 

Sorry dat ik je het concept nog niet heb gemaild, in alle drukte ben ik dat kennelijk vergeten. 
Het zou fijn zijn als je nog even naar de notitie wilt kijken en op- of aanmerkingen aan me kan 
verzenden. Het is mijn plan om na de lunch 	 te beginnen met parafen 
halen. Lukt het jou voor die tijd ernaar te kijken? 

Met vriendelijke groet, 

nn in nnin 
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Ministerie van Financiën 
Directie Directe Belastingen, afd. Formeel Recht en Invordering 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 (AFP/BELEID) 
Verzonden: vrijdag 16 oktober 2009 11:53 
Aan: 	 (PARTICULIEREN_EN_FOR) 
CC: 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: RE: Overleg over kandidaatstelling WK 2018/2022 

Hoi 

Fijn dat je mee kan. Het verbaast mij een beetje dat jij de notitie nog niet gezien hebt. Maar bij deze de 
conceptnotitie die we • 	tandaag in de tas van de stas proberen te krijgen. 

Zoals je ziet is de vraag die wij aan de stas voorleggen enigszins gewijzigd. 

Alvast een prettig weekend gewenst 	 en tot donderdag! 

Groet, 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 (PARTICULIEREN_EN_FOR) 
Verzonden: vriidao 16 oktober 2009 11:37 
Aan: 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: RE: Overleg over kandidaatstelling WK 2018/2022 

Ha 

Ik had de datum al uit mijn agenda gehaald, maar ik heb geen bezwaar om donderdag mee te gaan. Is ook 
wel handig omdat ik ook bij de vorige vergadering ben geweest. 

NS 
Ik dacht dat er notitie zou komen voor stas. Is dat voornemen gestrand? 

mvg 

	Oorspronkelijk bericht 	 

Van: 	 (AFP/BELEID) 
Verzonden: vrijdag 16 oktober 2009 11:31 
Aan: 	 (PARTICOLIEREN_EN_FOR) 
Onderwerp: Overleg over kandidaatstelling WK 2018/2022 
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lioi 

Ik heb in mijn agenda het overleg van volgende week gezet over de kandidaatstelling voor het yVK 2018/2022 
9P,,het ministerie van VWS 	 _ 

. Heb
jij daar ruimte voor in je agenda, c.q. zou je e ruimte daarvoor in je agenda willen maken? Het overleg is op 
donderdag 22 oktober, van 14  00  tot 1520 uur. Aansluitend Is er ook nog een borrel; 

Groet, 

De Belastingdienst gebruikt e-mail niet voor de uitwisseling van 
vertrouwelijke informatie met de burger of voor de bekendmaking 
van beslissingen. De Belastingdienst hanteert conventies voor het 
gebruik van e-mail. Deze zijn te vinden op www.belastingdienst.nl. 



AFP/BELEID 

Van: 	 (AFP/BELEID) 
Verzonden: 	 dinsdaa 20 oktober 2009 11:34 
Aan: 	 (PARTICULIEREN_EN_FOR); 
CC: 	 (IRF/VWS) 
Onderwerp: 	 FW: AFP 09 658 fiscale voorwaarden FIFA 

@belastingdienst.nli 

afp 09 658.pdf 
(119 kB) 

Hoi 

Zie bijgaand de reactie van de stas op onze notitie over de fiscale voorwaarden die de 
FIFA stelt voor eventuele aanwijzing van NL en België voor de organisatie van de 
eindronde WK 2018 of 2022 (voorlopig akkoord met een terughoudende opstelling). 

Tevens heeft hij hier en daar een opmerking geplaatst en vraag gesteld. 
_ Nu-  hèbben 'sa)  "in 

deldfitie a'anr heftegésChrevén dat de eiSén-aiè- de-FIFAfelt-i:tiaj fiscale 
vrijstellingen ook apart aan de Belgische muinister van Financiën (zouden) worden 
voorgelegd en hij is benieuwd naar de reactie van zijn Belgische collega. 

Weten jullie wie wij binnen het Belgische ministerie van Financiën kunnen benaderen met 
deze vraag ,,,  

In afwachting van jullie reactie, 
Met vriendelijke groet, 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 (AL__DGFZ) 
Verzonnen: dinsdag 20 oktober 2009 11:11 
Aan: " 	 (AFP/BELEID); 
CC: 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: FW: AFP 09 658 fiscale voorwaarden FIFA 

(AFP/BELEID) 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 (STAS) 
Verzonden: dinsdag 20 oktober 2009 11:05 
Aan: 	 (STAS); 
(COMM); 	 (AL_OT): 

(AL DGFZ); 
Onderwerp: AFP 09 658 iiscale voorwaarden FIFA 

(F5G) 

(COMM) ; 
(AL_DGFZ); 

Met vriendelijke groet, 

Secretaresse staatssecretaris De Jager 



:ffininfin.n1 
Wébsite www.minfin.n1 

Het ministerie van Financiën 

Ministerie van Financiën, Korte Voorhout 7, 2511 CW Den Haag. 

Postbus 20201, 2500 EE Den Haag. 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: Xerox.Workeentregminfin.n1 (mailto:Xerox.WorkCentre@minfin.n1)  
Verzonden: dinsdag 20 oktober 2009 10:29 
Aan: 	 (STAS) 
Onderwerp: Gescand document van Xerox WorkCentre 

Beste 

Hierbij uw gescande document als PDF bestand. 
De inhoud is doorzoekbaar en kan geselecteerd worden. 

Met vriendelijke groet, 

Xerox WorkCentre 
Afdeling B&C/ICT 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzonden: woensdag 21 oktober 2009 15:10 

Aan: 	 @ckfin.minfin.bei 

CC: 	 (FISCALITEIT); 	 (AFP/BELEID); 
(AFP/BELEID) 

Onderwerp: Standpuntbepaling inzake door FIFA verlangde fiscale vrijstellingen 

Geachte 

Naar ik heb begrepen bent u vanuit het Belgische ministerie van Financiën betrokken bij de voorbereiding van 
het bidboek aan de FIFA voor het WK 2018/2022 op het terrein van de belastingen. Ik ben op dit moment, 
samen met mijn collega Hans Streng, het primaire aanspreekpunt op fiscaal terrein binnen het Nederlandse 
ministerie van Financiën. 

Wij hebben recent aan onastaatssecmall“pgriair verantwoordelijk voor de fiscaliteit) de vraag voorgelegd 
hoe hij aankijkt tegen d& . 	 „. 	, ftscale vrijstellingen die de FIFA van potentiële kandidaat- 

- --sr- 	 - landen voor de organisatie Van e /Sin ron e van het WK verlangt en in hoeverre hij bereid is deze fiscale 
vrijstellingen te verlenen. 

Op deze vraag heeft onze staatssecretaris vooralsnog met een aantal wedervragen gereageerd. Een van zijn 
vragen was/is wat het standpunt is van zijn Belgische collega. Kunt u daar al iets over zeggen of heeft u deze 
vraag nog niet aan hem voorgelegd? 

Onze staatssecretaris heeft verder het belang onderstreept om tot een gezamenlijk standpunt met België in 
deze te komen. Van een collega van ons ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (VWS) hebben wij 
gehoord, dat in een voor morgen gepland overleg over de voorbereiding van het bidboek aan de FIFA (van 
14.00 tot 15:30 uur op het ministerie van VWS in Den Haag) ook Belgische collega's aanwezig zullen zijn. 

Indien u morgen ook komt (?) lijkt het mij goed om en marge van de vergadering een eerste verkennende 
bespreking te hebben over de (on)mogelijkheden om geheel of gedeeltelijke tegemoet te (kunnen) komen aan 
de door de FIFA verlangde fiscale vrijstellingen. 

In afwachting van uw reactie, 
met vriendelijke groet, 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzonden: vrijdag 23 oktober 2009 11:03 

Aan: 	 (FWI) 

Onderwerp: Kandidaatstelling NL en België voor WK 2018/2022 

Controleren: Geadresseerde 	Lezen 

(FM/1) Gelezen: 23-10-2009 11:28 

Goedemorgen 

Gisteren was ik namens FIN aanwezig bij een interdepartementaal overleg op VWS over de bidprocedure van 
NL en België voor de organisatie van de eindronde van het WK in 2018 of 2022. 

Bij dat overleg waren ook vertegenwoordigers van de Belgische administratie aanwezig. Na het overleg heb ik 
een aantal documenten gekregen met (voorlopige) adviezen vanuit de Belgische administratie of de door de 
FIFA gevraagde garanties verleend zouden kunnen worden. Een van die documenten bevat een advies 
inzake de door de FIFA gevraagde garanties op het gebied van financiële transacties (waarvan wij in onze 
recente notitie aan de staatssecretaris hebben aangegeven dat deze garanties verleend zouden kunnen 
worden). Het advies van je/jullie Belgische counterpart(s) was evenwel negatief. Voor zover ik het heb 
begrepen ging het met name om het volgens België niet buiten toepassing kunnen verklaren van regels rond 
het tegengaan van witwaspraktijken. 

De bedoeling is dat de counterparts van NL en België op de diverse terreinen waar de FIFA garanties 
verlangt de komende maand overleg voeren om te komen tot een waar mogelijk gezamenlijk standpunt, 
inclusief het vervaardigen van conceptteksten voor het Bidboek dat mei 2010 naar de FIFA moet worden 
gestuurd. 

Nu mijn vragen: 
mag ik jouw naam aan de Belgische coordinator 	 doorgeven voor afstemming met 
de Belgen op het terrein van de gevraagde garanties voor financiële transacties??? 
Zo niet, wie binnen FM dan wel?? 
Verder wil ik je nu reeds melden dat gisteren is afgesproken om 10 november a.s, opnieuw bij elkaar te 
komen (dan in België) voor een meer definitieve inventarisatie van (resterende) knelpunten. 

In afwachting van je reactie, 
met vriendelijke groet, 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzonden: woensdag 4 november 2009 16;24 

Aan: 

CC: 	 @thebid.org' 

Onderwerp: RE: WK 2018 afspraken, concept verslag en nieuw overleg 

Dank voor het overzicht met afspraken en het conceptverslag. 

Na afloop van de vorige vergadering heb ik gevraagd naar de teksten over de fiscaliteit in het bidboek dat de 
Duitsers bij de FIFA hebben ingediend t.b.v. de organisatie van het vorige WK voetbal. Ik herinner mij dat 

zei dat zij over die teksten beschikt (vandaar dat ik haar c.c. In deze mail heb opgenomen). Ik zou ter 
voorbereiding van de vergadering van 10 november deze teksten wel graag willen hebben. 

Met vriendelijke groet, 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 • @rninvws.n13 
Verzonden: woensdag 4 november 2009 15:58 
Aan: • 	 (MinEZ); 	 (MinVenW); 

	

:@minbzk.rib 	 s@minbuza.n1; 	 @minbuza.n1; 
BD/DRC/FO; 	@minjus.n1; 	kgind.minjus.n1; 

(PAKTICULIEREN_EN FOR); 	 (MinEZ); 	@minszw.n1; 
@minocw.nri 	.@minocw.n1; 	 (DB/FRI); 

	

@minbuza.n1; 	 abelastingdienst.n1; 	 (AFP/BELEID); 
@minbzk.n1; 

@ind.minjus.n1; • 	 (MinEZ); 
(MinVenW); 	@ind.minjus.n1 

CC: 

Onderwerp: WI< 2018 afspraken, concept verslag en nieuw overleg 

Beste Collegae, 

Bijgaand treffen jullie het concept verslag aan van de interdepartementale bijeenkomst over het WK 
2018 van 29 oktober II alsmede de toegezegde time table. 
De eerst volgende vergadering is al snel namelijk volgende week dinsdag! 
Op 10 november Is er een vergadering gepland In België van 13.30 tot 17.00 

Kunnen jullie aten weten of jullie aanwezig zijn? 

Belangrijk is dat we de 10e gaan praten over de knelpunten en de daarbij voorgestelde oplossingen. Ik 
verzoek iedereen dan ook deze geïnventariseerd te hebben met zijn of haar counterpart uit België of 
Nederland. 

en ondergetekende hebben per verklaring een penvoerder aangewezen: 
- Overall coördinatie: gezamenlijk BE+NL 
- Declaration: gezamenlijk BE+NL 
- Legal statement: standaard 
- 1 Entry/ Immigration: Nederland penvoerder 
- 2 Workpermits: België penvoerder 
- 3 Tax Exemption: Nederland penvoerder 

20-12-2010 
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- 4 Safety and Security: België penvoerder 
- 5 Bank and foreign opa.: Nederland penvoerder 
- 6 Commercial rights: België penvoerder 
- 7 Technology/IT: Nederland penvoerder 
- 8 Legal issues/ indemn: België penvoerder 

Graag tot volgende week en succes met de werkzaamheden. Indien er vragen zijn dan zijn 
- en ondergetekende natuurlijk bereikbaar! 

met vriendelijke groeten, 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht 
abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's 
verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 

This message nzay contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message 
was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no 
liability for damast of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 @thebid.org] 

Verzonden: woensdag 4 november 2009 16:50 

Aan: 	 (AFP/BELEID); 

Onderwerp: RE: WK 2018 afspraken, concept verslag en nieuw overleg 

Geachte heer ; 

Ingesloten vindt U het gevraagde document. 

Mocht u nog vragen hebben kan U mij steeds contacteren. 

Met vriendelijke groet! kind regards 

Project Coordinator 

2018 2022 
tirtatigoMitar 

HOLLAND & BELGIUM 

The HollandBelgium Bid 

@thebid.org  

Van: 	 (AFP/BELEID) 
Verzonden: woensdag 4 november 2009 16:24 
Aan: 
CC: 
onderwerp: RE: WK 2018 afspraken, concept verslag en nieuw overleg 

Hoi 

Dank voor het overzicht met afspraken en het conceptverslag. 

Na afloop van de vorige vergadering heb ik gevraagd naar de teksten over de fiscaliteit in het bidboek dat de 
Duitsers bij de FIFA hebben ingediend t.b.v. de organisatie van het vorige WK voetbal. Ik herinner mij dat 

- zei dat zij over die teksten beschikt (vandaar dat ik haar cc. in deze mail heb opgenomen). Ik zou ter 
voorbereiding van de vergadering van 10 november deze teksten wel graag willen hebben. 
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Met vriendelijke groet, 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 i@minvws.nl] 
Verzonden: woensdag 4 november 2009 15:58 
Aan: 	 1. 	(MinEZ); 	 (MinVenW); 

	

@minbzk.n1; 	 - '@minbuza.n1; 	. 	@rninbuza.n1; 
BD/DRC/F0; 	@minjus.n1; 	@indsminjus.n1; 

	

(PARTICULIEREN EN FOR)! ' 	 (MinEZ); 	@minszw.n1; 
-s@minocw.n1; 	.@minocw.n1; 	 _ (DB/FRI); 

	

•@minbuza.n1; 	 @belastingdienst.n1; . 	, (AFP/BELEID); 
@minbzk.n1; 

@inclminjus.n1; 
(MinVenW); 

(MinEZ); 
@ind.minjus.n1 

CC: 

Onderwerp: WK 2018 afspraken, concept verslag en nieuw overleg 

Beste Collegae, 

Bijgaand treffen jullie het concept verslag aan van de interdepartementale bijeenkomst over het WK 
2018 van 29 oktober j1 alsmede de toegezegde time table. 
De eerst volgende vergadering is al snel namelijk volgende week dinsdag! 
Op 10 november Is er een vergadering gepland In België van 13.30 tot 17.001 

Kunnen jullie laten weten of jullie aanwezig zijn? 

Belangrijk is dat we de 10e gaan praten over de knelpunten en de daarbij voorgestelde oplossingen. Ik 
verzoek iedereen dan ook deze geïnventariseerd te hebben met zijn of haar counterpart uit België of 
Nederland. 

en ondergetekende hebben per verklaring een penvoerder aangewezen: 
- Overall coordinatie: gezamenlijk BE+NL 
- Declaration: gezamenlijk BEI-NL 
- Legal statement: standaard 
- 1 Entry/ lmmigration: Nederland penvoerder 
- 2 Workpermits: België penvoerder 
- 3 Tax Exemption: Nederland penvoerder 
- 4 Safety and Security: België penvoerder 
- 5 Bank and foreign opa. : Nederland penvoerder 
- 6 Commercial rights: België penvoerder 
- 7 Technology/IT: Nederland penvoerder 
- 8 Legal issues/ indemn: België penvoerder 

Graag tot volgende week en succes met de werkzaamheden. Indien er vragen zijn dan zijn 
en ondergetekende natuurlijk bereikbaarl 

met vriendelijke groeten, 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht 
abusievelijk aan ti is toegezonden, wordt ti verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te venvijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's 
verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 

This message may contain infortnation that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message 
was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no 
liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzonden: donderdag 5 november 2009 14:11 

Aan: 

CC: 	 @minaz.nr; 	 (AFP/BELEID); 
(DB/FRI); 	 ebelastingdienst.nr; 
(PARTICULIEREN_EN_FOR) 

Onderwerp: Vergadering kandidaatstelling WK 2018/2022 van 10 november a.s. 

Beste 

Bij deze meld ik mij af voor de vergadering van aanstaande dinsdag in Brussel. 

,. 
náltiiiillikinoét iiiiiink Worder cieorgewerkt„ 

.. 	 Daar komt bbijdat Wij Op dit moment nog maar ....._ 	... 	. _ 
bin baPerkriffaridáálhobbéri gekregen van onze staatssecretaris in de veronderstelling dat voordat we met 
een (concept)bidboek naar de FIFA gaan, er eerst nog in de MR een definitief go or no-go besluit dient te 
worden genomen (mede op basis van een maatschappelijke kosten/baten-analyse). 

baar hebben -we zoals gezegd nu ook nog geen mandaat voor. 

Ik ben overigens ook wel benieuwd hoe de andere departementen en met name AZ tegen het nu 
gepresenteerde tijdschema in de timetabel aankijken. 

Samenvattend: wij gaan hier zo voortvarend mogelijk verder met garantie nr. 3, maar het is uitgesloten dat er 
10 november al een concepttekst voor deze garantie ligt. 

Met vriendelijk groet, 
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(AFP/BELEID) 

Van: 

Verzonden: vrijdag 6 november 2009 10:15 

Aan: 	 (AFP/BELEID); 

Onderwerp: Wk voetbal 2018 

Heren, 

.@gmail.corn] 

Na zonet telefonisch contact te hebben gehad met de heer. 	 (ministerie van financiën 
Nederland), stel ik voor dat 	 rechtstreeks contact opneemt met de 

om bilateraal na te gaan hoe op de meest praktische wijze op het vlak van de tax 
government guarantee vooruitgang kan geboekt worden. 

liet mij weten dat hij dinsdag jammer genoeg niet aanwezig zal kunnen zijn. Zou het 
mogelijk dat u voor dinsdag contact met elkaar opneemt en mij laat weten hoe u de way forward ziet 
zodat ik daarvan tijdens de plenaire vergadering dinsdag vermelding kan maken? 

Alvast bedankt en prettig weekend. 
Mvg, 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzanden: maandag 9 november 2009 16:19 

Aan: 	 @ckfin.minfin.bp'. 

CC: 	 @gmail.corni; ' 	 @minaz.nl' 

Onderwerp: Kandidaatstelling WK 2018/2022: voorbereiding tax government guarantee 

Geachte 

In vervolg op mijn telefonisch onderhoud van afgelopen vrijdag met 	 en de mail die hij naar 
u en mij heeft gestuurd over een haalbaar tijdschema voor het afstemmen tussen Nederland en België van de 
mogelijkheden en onmogelijkheden om de fiscale garanties te verstrekken waar de FIFA om vraagt, het 
volgende. 

"11: •- 

Del Zciu dus betekenen dat we in plaats van 15 
déaélciljnvrb sibégin jariiiaTri i:WrcfelOreinze bewindspersonen goedgekeurde (conceptneksten 
voor het bidboek zouden kunnen beschikken. 

Op dit tijdschema zou ik nu willen inzetten. Eind november verwacht ik hier intern gereed te kunnen 
zijn met de interne inventarisatie van mogelijkheden, onmogelijkheden en knelpunten. Daarna stel ik voor dat 
wij in de eerste week van december met een aantal fiscaal deskundigen van jullie en ons ministerie rond de 
tafel gaan zitten om te overleggen hoe ver we als Nederland en België met een zo veel mogelijk gezamenlijke 
tekst voor deze garantie kunnen komen. We houden dan nog zo'n twee weken over voor een nadere 
afstemming van teksten e.d. 

• Graag verneem ik of u dit ook als een werkbaar en haalbaar tijdschema beschouwt. 

Indien dat het geval is zal ik, na de interne inventarisatiefase, het initiatief nemen voor het beleggen van een 
gezamenlijk overleg. 

Ik ben telefonisch bereikbaar op nummer 
Klopt het dat ik u telefonisch kan bereiken op nummer 

In afwachting van uw reactie, 
met vriendelijke groet, 
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- (AFP/BELEID) 

Van: 
	

@ckfin.minfin.be) 

Verzonden: maandag 9 november 2009 16:46 

Aan: 	 (AFP/BELEID) 

CC: 	 @gmail.com; 	 1@ minaz.n1 

Onderwerp: RE: Kandidaatstelling WK 2018/2022: voorbereiding fax government guarantee 

Geachte 

Het tijdschema dat u voorstelt lijkt me werkbaar of het ook haalbaar is, zal uiteraard afhangen van de convergentie 
tussen onze beide nationale fiscale wetgevingen. 

In bijlage vindt u alvast de knelpuntennota (met 7 dossiers in bijlage) van de Belgische fiscale administratie. 

Met vriendelijke groet, 

Van: 	 (AFP/BELEID) 	 i@minfin.n1) 
Verzonden: maandag 9 november 2009 16:19 
Aan: 
CC: 	• 	,ramail.com; 	 @minaz.n1 
Onderwerp: Kandidaatstelling WK 2018/2022: voorbereiding tax govemment guarantee 

Geachte 

In vervolg op mijn telefonisch onderhoud van afgelopen vrijdag met . 	 en de mail die hij naar u en mij 
heeft gestuurd over een haalbaar tijdschema voor het afstemmen tussen Nederland en België van de mogelijkheden en 
onmogelijkheden om de fiscale garanties te verstrekken waar de FIFA om vraagt, het volgende. 

Ïf6udütâkhejJUÇ.7dIn-nrthalle-vahlà décenther, op zijn vroegst begin januad over'dabr 
onSibliViiidspéitónen goedgekeurde (concept)teksten voor het bidboek zouden kunnen beschikken. 

Op dit tijdschema zou ik nu willen inzetten. Eind november verwacht ik hier intern gereed te kunnen zijn met de interne 
inventarisatie van mogelijkheden, onmogelijkheden en knelpunten. Daarna stel ik voor dat wij in de eerste week 
van december met een aantal fiscaal deskundigen van jullie en ons ministerie rond de tafel gaan zitten om te 
overleggen hoe ver we als Nederland en België met een zo veel mogelijk gezamenlijke tekst voor deze garantie kunnen 
komen. We houden dan nog zo'n twee weken over voor een nadere afstemming van teksten e.d. 

Graag verneem ik of u dit ook als een werkbaar en haalbaar tijdschema beschouwt. 

Indien dat het geval is zal ik, na de interne inventarisatiefase, het initiatief nemen voor het beleggen van een gezamenlijk 
overleg. 

Ik ben telefonisch bereikbaar op nummer 
Klopt het dat Ik u telefonisch kan bereiken op nummer 

In afwachting van uw reactie, 
met vriendelijke groet, 
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(AFP/BELEID) 

Van: 
	

@minvws.n11 

Verzonden: donderdag 19 november 2009 16:36 

Aan: 

CC: 

@minbzk.n1; 
•@minjus.ird; 	@ind 

IMinEZ); 
@minocw.n1; 

@minbuza.n1; 
(AFP/BELEID); 

•@ind.minjus.n1; 
DGLM;1 	- @ind.minjus.n1; 

(MinEZ); 
@minbuza.n1; 	 .@minbuza.n1; 

.minjus.n1; 	 (FISCALITEIT); 
@minszw.n1; 	@minocw.n1; 

(DBIFRI); 
@belastingdienst.n1; 

CEND - DAD; 
(MinEZ); 	@minvws.nl 

@thebid.org; 	 @gmail.com  

Onderwerp: Verslag bijeenkomst KNVB/KBVB bid WK voetbal 

Beste Collega's, 

Bijgaand treffen jullie ter informatie het verslag aan van de bijeenkomst in Brussel op 10 

november jl. Tevens zijn andere relevante documenten ter kennisneming toegevoegd. 

Mag ik alvast jullie aandacht voor de volgende conclusies: 

• Alle penvoerders sturen tegen charídeir[da«.-,19y(ijigérnhá (BEL penvoerders - 
• NL penvoerders 

Gezien het tijdstip van verzenden van deze mail, kan de datum ook gelezen 

worden als dinsdag 24 november. 

o Een ontwerp van government guarantee zoals overeengekomen door 

de dossierbeheerders van beide landen; 

o Een knelpuntennota opgebouwd als volgt: 

• Beschrijving probleem; 

• Voorstel alternatieve tekst; 

• Motivering. 

• De Stichting toetst deze ontwerpen van government guarantees en 

knelpuntennota's bij de FIFA en zorgt voor feedback binnen de twee weken. Deze 

feedback wordt bilateraal besproken door de dossierbeheerders met het oog op 

het finaliseren van de tekst van de government guarantees zodat deze kunnen 

ondertekend worden door de bevoegde ministers tegen 15 december. 

Er is geen volgende 'plenaire' vergadering gepland. Dossierbeheerders worden 

aangemoedigd hun government guarantees vanaf nu bilateraal af te handelen 

Nogmaals bedankt voor alle medewerking. 

Met vriendelijke groeten, 
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Bid WK voetbal 2018/2022 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzonden: donderdag 26 november 2009 12:19 

Aan: 

CC: 	 • (AFP/EELEID) 

Onderwerp: RE: garanties 3 en 5 inzake WK bid 

Hallo 

Je vroeg naar de stand van zaken bij de voorbereiding van de garanties 3 en 
5 voor de WK bid. 

Om te beginnen moet ik je zeggen dat er hier binnen het directoraat-
generaal voor Fiscale Zaken deze maand amper tijd is geweest  om aan dit 
dossier te werken 

Verder is het zo dat ik in de stukken die zijn verstuurd na 
de bijeenkomst in Brussel op 10 november - 
zag staan dat Nederland (ook) als penvoerder is aangewezen voor garantie 
nr. 5. Voor de bijeenkomst van 10 november stond voor het schrijven van de 
tekst voor deze garantie België nog als penvoerder genoemd. 

Over garantie nr. 5 gaat een ander directoraat-generaal dan dat voor Fiscale 
Zaken (Generale Thesaurier  directie Financiële Markten) , maar daar heeft 
men in een eerder stadium al laten weten dat het verlenen van deze 
garantie, in ieder geval wat Nederland betreft, niet op problemen stuit. Ik 
zal morgen de betrokken medewerker bij FM vragen of hij het schrijven van 
de tekst voor deze garantie en de afstemming met de Belgische counterpart 
wil oppakken. 

Garantie 3 (tax exemption) ligt vele malen complexer. Dat is in eerdere 
overleggen ook al onderkend. Vandaar dat is afgesproken dat hier een apart 
tijdschema voor wordt opgesteld. 
Ik hoop dat we volgende week hier intern een flinke slag kunnen maken met 
het inventariseren van mogelijkheden en onmogelijkheden. Daarna zullen we 
moeten gaan afstemmen met de Belgen. Ik hoop dat we dat traject in 
december, voor de jaarwisseling kunnen afronden 

_ - 	- 	 , Daarna zullen wij hier, 
en IK verwacht ook de Belgen, aan de eigen bewindspersoon moeten 
voorleggen hoe ver deze wil(len) gaan bij het verlenen van de vergaande 
fiscale garanties waar de FIFA om vraagt. Ik verwacht dus dat wij op z'n 
vroegst medio januari 2010 over een politiek geaccordeerde concepttekst 
voor deze garantie beschikken. En wellicht wordt het nog wel later indien 
onze staatssecretaris 	 „zal aandringen op _ ..J 	_ 
integrale MR-besluitvorming over de totale WK bid alvorens richting de FIFA 
te communiceren hoe ver we met het verstrekken van de fiscale garantie 
kunnen en willen gaan. 
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Met vriendelijke groet, 

	Oorspronkelijk bericht-- 
Van: 	- 	 @minvwsmi] 
Verzonden: donderdag 26 november 2009 11:02 
Aan: 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: garanties 3 en 5 inzake WK bid 

Beste 

Aangezien 	 afwezig is wegen ziekte, heb ik het 
dossier WK-garanties opgepakt. 

We zijn inmiddels in een fase aangeland waarin we zicht moeten hebben 
op de mogelijke knelpunten die bij diverse garanties kunnen optreden. 
Bedoeling is dat aan de hand van die inventarisatie, de KNVB en KBVB 
met de FIFA informeel bezien waar we mogelijk een oplossing kunnen 
bereiken. 

Voor de diverse garanties zijn penvoerders aangewezen. Ik heb gezien 
dat dit voor garantie 3 allereerst 	 was, maar deze 
verwees mij naar u. Ik heb uw naam ook aangetroffen als penvoerder 
voor garantie nummer 5. 

Inmiddels hebben de beide partijen de stukken ingeleverd voor de 
garanties 1, 2, 4, 7 en 8. We zijn nu nog in afwachting van de overige. 
Mag ik van u vernemen wat de stand van zaken is, mede met betrekking 
tot de afstemming met de Belgen? 

Met vriendelijke groeten, 

ministerie VWS-coördinator rijksoverheid WK bid 



Blank 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 @minvws.nli 

Verzonden: dinsdag 1 december 2009 13:27 

Aan: 	 (AFP/BELEID) 

Onderwerp: FW: Nieuwe templates en enkele aanvullende verzoeken. 

Bes-te 
Kreeg melding dat bericht niet bij jou kon worden afgeleverd. 
Hierbij nogmaals een poging. 

Mvrgr, 

Van: 
Verzonden: dinsdag 1 december 2009 13:24 
Aan: 	it§9ind.minjus.nr; 	(ffiminszw.re 

	

MmInbzkail'; 	 lemInbzk.nr; 
@minez.nr; 	 BD/DW/WKB' 

Ajiminfin.n1"; 
(gimlnez.nr; 

CC: 
Onderwerp: FW: Nieuwe templates en enkele aanvullende verzoeken. 

Sorry, 
Vergeten de nieuwe templates bij te voegen. 

Met vriendelijke groeten, 

Van: 
Verzonden: dinsdag 1 december 2009 13:14 
Aan: 	 @Ind.minjus.nr; 	i@iminszw.nr; 

	

©minink.nr: 	 @minbak.nr; 
,@minez.nr; 	 BD/DW/WKB' 

CC: 
Onderwerp: Nieuwe templates en enkele aanvullende verzoeken. 

(AFP/BELEID)'; 
@UnInez.nr; 

Beste Collega's, 

Via 	 van The Bid hebben we aangepast templates van de FIFA 
ontvangen. Die gaan hierbij. Het betreft voor het overgrote deel aanpassingen die geen 
inhoudelijke consequenties hebben. Soms is er een enigszins inhoudelijke aanpassing, 

(zoals in garantie nr. 2, B.vi). Maar voor de 
uiteindelijke tekst voor het bidbooK dienen we de aangepaste templates uiteraard te 
gebruiken. 

Daarnaast heb ik van 	 een aantal verzoeken gekregen in reactie op de 
toegestuurde templates/noti _ ties met de eerste bevindingen. Ik neem de verzoeken van 
Henny op in dit bericht. 

Het eerste verzoek betreft garantie nr. 1. 	 . 	jij bent onze NL collega voor 
deze garantie en tevens penvoerder. Wil jij dit voor je rekening nemen en afstemmen met de 
Belgisch collega? 
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Het verzoek van 	luidt 

Garantie 1 :1k mis de tekst aanpassingen in de garantie zelf. Ik heb alleen een NL talig concept voorstel in de vorm van 
een memo gekregen. Om naar de FIFA te gaan zie ik graag de concrete tekstaanpassingen tegemoet. Voor wat betreft 
opmerking 4 van de memo stel ik vast dat volgens mij in de tekst van de FIFA niet wordt gesproken over gratis visa 

verstrekking aan toeschouwers. Dus blijft de opmerking over het vooraf verstrekken van een accreditatielijst over. Is dat 
juist ? 

Dan een verzoek dat betrekking heeft op garantie nr. 2. 	 (geen penvoerder), 
wil jij dit met je Belgische collega afstemmen? 

Garantie 2: Onder Bis toegevoegd dat workpermits binnen drie weken woeden verstrekt. Ik begreep dat er inmiddels al 
een verplichting is dat het binnen 15 werkdagen moeten zijn (dat is ook 3 weken) 	 Mag ik dat 
veranderen LDeFrA heeft ons een kleine wijziging gestuurd van de tekst onder Etin  

Mag ik jullie vragen de onderstaande tekst nog even voor te leggen aand penvoerder en aan te 
geven ot deze tekst akkoord is. 

B. 	Issuance of Work Permits 

If Work Permits are required under lonal laws to enable foreign nationale to work in tiVinfirigriscieg~j, «semtewiwidwill ensure that vaild Work Permits are Issued unconditionally and without delay and regardless of 
nationality, race or creed, to: 

(0 	FIFA / FIFA Subsitharies staff and officials and members of the FIFA delegation, Including match officials; 

(0) 	FIFA Confederation and FIFA Member Associations staff and officials; 

(III) 	Holding Association and LOC staff and officials; 

(W) 	FIFA Service Providers staff and officials; 

(v) 	FIFA Host Broadcaster, FIFA Commercial Affillates and FIFA Contractors stalt and officials; 

(v1) 	FIFA Listed Individuals; 

(v11) 	other FIFA partners and theft staff whose activities, services or deliveries are important for the organIsatIon, 
staglng, administering, marketing, rights Implementation Mc. In connection with the Competitions and/or 
Events; and 

(v1ii) all Individuele who can demonstrate their Involvement In the stagIng and boeting of the Competitions and/or 
Events; 

prol/Wed that they are entering gispia rharildSt~j In connection with Competitions and/or Events related 
activffies 

**** ***** ** ******** ************* ****** ****** ******* **** ********* * ****** **** ****** **************** 	 

Dan een verzoek dat betrekking heeft op garantie 4. 	 (geen penvoerder), 
wil jij dit met je Belgische collega opnemen? 

Garantie 4 : In de tekst zijn In het NL opmerkingen gemaakt. ik neem deze even door : 

a. De verdeling van de kosten is helder, zoals die ook voor EURO 2000 gold. Alle kosten op de site van het 
event voor rekening van de LOC en op publiek terrein zijn de kosten tiv de overheden, ik stel voor dat 
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nog expliciet onder D. Te beschrijven. 

b. De opmerking over de escortes 	 Ik doe een dringend beroep op jullie om hier 
geen wijziging In aan brengen. 

c. Onder e en f staan opmerkingen van NL en B. Mij is niet duidelijk of er tekstaanpassingen worden 

voorgesteld. 

d. De tekst van het memo gericht aan 	 wil Ik opnemen als algemene tekst bij het Hoofdstuk 

Safety en Security, uiteraard met aanpassing van de tekst dat het namens de minister is. 

*************************************** 	***************************************************** 

Het laatste verzoek heeft betrekking op garantie 8. Het is mij bekend dat inmiddels 
(geen penvoerder) van het ministerie van Justitie met de Belgische collega contact 

heeft over deze garantie. In dat licht moet ook het verzoek van 	worden gezien: 

Garantie 8 : In de tekst komt nog diverse maken voor, dat geen inhoudelijk commentaar wordt gegeven. Kunnen jullie 

zorgen dat er een totaal reactie komt. 

Tot zover de verzoekenb van 	 . Wat mij betreft mailen jullie de aangepast stukken rechtstreeks naar 

hem met een kopie aan mij en 	 . Ik ben verder nog in afwachting van de eerste inventarisatie van de 
garanties nummer 3 en 5. 

Met vriendelijke groeten, 



Bericht 
	

pagina 1 van 3 

(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzonden: donderdag 3 december 2009 11:47 

Aan: 

CC: 	 (AFP/BELEID); 
(FM/I); 	 @minaz nl' 

Onderwerp: RE: Garanties 3 en 5 

(IFZ/BILATERAAL); 

Beste 

Met garantie nr. 5 is op dit moment 	 van de directie Financiële 
Markten bezig. Omdat NL ook voor deze garantie penvoerder is stemt hij 
tevens af met de Belgen. Wat deze garantie betreft is de verwachting dat het 
afgeven daarvan, in ieder geval wat NL betreft, geen majeure problemen 
oplevert. 

Bij garantie nr. 3 (Tax Exemption) ligt dat nadrukkelijk anders. Zoals ik in 
mijn vorige mail aan jou al heb geschreven, willen we deze en volgende 
week een flinke slag maken bij het intern inventariseren van knelpunten. 
Vervolgens gaan we een overleg plannen met een Belgische delegatie om tot 
een gezamenlijke inventarisatie van knelpunten te komen. We hopen dat dit 
nog voor het einde van het jaar lukt, anders wordt het de eerste of tweede 
week van januari. 

Als we klaar zijn met de gezamenlijke inventarisatie, gaan we onze 
bevindingen in ieder geval eerst voorleggen aan onze staatssecretaris. 
Want juist voor het kunnen en willen afgeven van deze garantie spelen 
naast (internationaal) juridische mogelijkheden en onmogelijkheden ook 
beleidsmatige vragen een rol. 

De planning wat betreft garantie nr. 3 is dus dat wij er naar streven uiterlijk 
begin januari een met de Belgen afgestemde knelpuntennota te hebben 
liggen die wij zo snel mogelijk zullen voorleggen aan onze staatssecretaris, - 

')11_111.111111 



Bericht 	 pagina 2 van 3 

- 	Daarna is het afhankelijk van zijn/hun beslissing hoe 
verder gegaan wordt met deze garantie, inclusief eventuele sondering bij de 
FIFA. 

Als het allemaal volgens planning gaat verwacht ik je/jullie dus medio 
januari 2010 te kunnen informeren hoe ver onze staatssecretaris (als NL) wil 
gaan bij het afgeven van de fiscale garanties waar de FIFA om 
vraagt c  

• 

Als je nog meer informatie wenst over de precieze stand van zaken 
bij garantie nr. 5 verzoek ikje rechtstreeks met 	 contact op te 
willen nemen. Voor garantie nr. 3 blijf ik voorlopig het eerste aanspreekpunt. 

Ik hoop je hiermee voldoende te hebben geïnformeerd over de huidige stand 
van zaken bij de garanties 3 en 5 en nu eerst maar even duimen voor een 
gunstige loting voor NL morgen! 

Met vriendelijke groet, 

	Oorspronkelijk bericht----- 
Van: ' 	 ©minvws.nl] 
Verzonden: donderdag 3 december 2009 10:40 
Aan: 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: Garanties 3 en 5 

Beste 

De KNVB delegatie is inmiddels in Zuid Afrika voor de 
loting van de WK groepsindeling. Bovendien wordt van 
de gelegenheid gebruik gemaakt bij de FIFA mensen die 
daar aanwezig zijn, te sonderen hoe men aankijkt tegen 
mogelijke knelpunten (en de door ons voorgestelde 
oplossingen) in de gevraagde garanties. 

We hebben inmiddels voor de garanties 1, 2, 4, 6 en 7 
die knelpunten geïnventariseerd. Het wachten is nog op 
de inventarisatie voor de garanties 3, 5 en 8. 

Kun je mij vertellen wat de stand van zaken is bij 3 en 5? 
Ik vraag dat tevens met het oog op een overleg dat ik 
volgende week woensdag heb met het ministerie van AZ 
om de stand van zaken rond de garanties door te nemen. 
Ik zou dan graag over een compleet beeld beschikken. 
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Tot slot de verdere procedure. In de eerste helft wil van 
februari 2010 wil het kabinet een definitief besluit 
nemen over het steunen van het bid van de KNVB/KBVB. 
Van dat besluit maakt de definitieve tekst van de 
garanties deel uit. Die teksten moeten dan wel vooraf 
door de respectievelijke bewindslieden zijn 
goedgekeurd. Dat betekent dat we daar medio januari 
2010 wel over moeten beschikken. Er zit dus enige druk 
op de ketel. 

Mag ik van jou vernemen wat de stand van zaken is met 
betrekking tot garantie 3 en 5. Als ik voor garantie 3 bij 
iemand anders moet zijn, is dat dan 

Met vriendelijke groeten, 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzonden: donderdag 3 december 2009 13:18 

Aan: 	 (IFVBILATERAAL) 

Onderwerp: FW: Garanties 3 en 5 

Hoi 

Hierbij de documentatie van andere departementen waar ik VWS om heb 
gevraagd. Ik zal mijn aparte mailbox 

vandaag ook nog even screeenen op andere mailtjes die voor 
jou wellicht relevant zijn. 

Groet, 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 @minvws.nlj 
Verzonden: donderdag 3 december 2009 12:58 
Aan: 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: RE: Garanties 3 en 5 

Beste 
Bijgaand doe ik je de documentatie toekomen waarover ik beschik. 
Je treft Garantie t aan in de vorm zoals de FIFA die heeft 
aangeboden, met daarin de veranderingen die we voorstellen. 
Je treft ook garantie 2 aan. Die is nog niet helemaal kompleet wat 
betreft de aanpassingen, maar wel voor 95% 
Voor garantie 4 trefje twee documenten aan. In de eerste plaats 
een aangepast format van de FIFA en daarnaast een memo over 
veiligheid. Dat laatste is een gevolg van de onmogelijkheid als 
overheid aan de FIFA een garantie op dit onderdeel te geven. Dat 
kan alleen aan de voetbalbond in Nederland en België (nog wel 
discussiepunt met FIFA). 
Vervolgens een memo over garantie 6. Dat wordt inmiddels 
verwerkt in het FIFA-format, maar dat is nog niet gereed. 
Dan garantie nummer 7 (in FIFA format). Daaraan is een memo 
toegevoegd over de situatie in NL en België en behoort bij het FIFA 
format (wordt er niet in verwerkt). 
Aan garantie nummer 8 wordt nu tussen NL en België hard 
gewerkt. De inventarisatie is afgerond, maar wordt nu verwerkt in 
het FIFA format. 

Met vriendelijke groeten, 
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Van: 	 (AFP/BELEID) 
Verzonden: donderdag 3 december 2009 12:21 
Aan: 
CC: 	 (IFZ/BILATEFtAAL) 
Onderwerp: RE: Garanties 3 en 5 

Ominfin.nl] 

Hoi 	, ik heb nog een vraag aan jou: 

kun je mij de documentatie mailen die de andere departementen hebben 
aangeleverd voor de garantie waar zij verantwoordelijk voor zijn? Dit om een 
iets duidelijker beeld te krijgen hoe de documentatie die van ons wordt 
verwacht eruit moet/kan zien. 

Bij voorbaat dank. 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 @minvws.ni] 
Verzonden: donderdag 3 december 2009 11:50 
Aan: 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: RE: Garanties 3 en 5 

Beste 
Dank voor de uitvoerige update. Kan ik voorlopig mee uit de 
voeten. 

Met vriendelijke groeten, 

Van: 	 (AFP/BELEID) 
	

@minfin.ni] 
Verzonden: donderdag 3 december 2009 11:47 
Aan: 
CC: 	 (AFP/BELEID); 
(IFZ/BILATERAAL); 	 (FM/I); 

	
@minaz.n1 

Onderwerp: RE: Garanties 3 en 5 

Beste 

Met garantie nr. 5 is op dit moment 	 van de directie 
Financiële Markten bezig. Omdat NL ook voor deze garantie penvoerder 
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is stemt hij tevens af met de Belgen. Wat deze garantie betreft is de 
verwachting dat het afgeven daarvan, in ieder geval wat NL betreft, 
geen majeure problemen oplevert. 

Bij garantie nr. 3 (Tax Exemption) ligt dat nadrukkelijk anders. Zoals 
ik in mijn vorige mail aan jou al heb geschreven, willen we deze en 
volgende week een flinke slag maken bij het intern inventariseren 
van knelpunten. Vervolgens gaan we een overleg plannen met een 
Belgische delegatie om tot een gezamenlijke inventarisatie van 
knelpunten te komen. We hopen dat dit nog voor het einde van het jaar 
lukt, anders wordt het de eerste of tweede week van januari. 

Als we klaar zijn met de gezamenlijke inventarisatie, gaan we onze 
bevindingen in ieder geval eerst voorleggen aan onze staatssecretaris. 
Want juist voor het kunnen en willen afgeven van deze garantie spelen 
naast (internationaal) juridische mogelijkheden en onmogelijkheden _ 
ook beleidsmatige vragen een rol. 	

_ 
 

De planning wat betreft garantie nr. 3 is dus dat wij er naar 
streven uiterlijk begin januari een met de Belgen afgestemde 
knelpunténnota te hebben liggen die wij zo snel mogelijk zullen 
voorleggen aan onze staatssecretaris 

. Daarna is 
het afhankelijk van zijn/hun beslissing hoe verder gegaan wordt met 
deze garantie, inclusief eventuele sondering bij de FIFA. 

Als het allemaal volgens planning gaat verwacht ik je/jullie dus medio 
januari 2010 te kunnen informeren hoe ver onze staatssecretaris (als 
NL) wil gaan bij het afgeven van de fiscale garanties waar de FIFA om 
vraagt 

Als je nog meer informatie wenst over de precieze stand van zaken 
bij garantie nr. 5 verzoek ik je rechtstreeks met 	 contact op 
te willen nemen. Voor garantie nr. 3 blijf ik voorlopig het eerste 
aanspreekpunt. 

Ik hoop je hiermee voldoende te hebben geïnformeerd over de huidige 
stand van zaken bij de garanties 3 en 5 en nu eerst maar even duimen 
voor een gunstige loting voor NL morgen! 
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Met vriendelijke groet, 

	Oorspronkelijk bericht-- 
Van: 	 (mank: t 
Verzonnen: donderdag 3 december 2UU9 
Aan: 	 :AFP/BELEIO) 
Onderwerp: Garanties 3 en 5 

Beste 	
• 

De KNVB delegatie is inmiddels in Zuid Afrika voor de 
loting van de WK groepsindeling. Bovendien wordt 
van de gelegenheid gebruik gemaakt bij de F/FA 
mensen die daar aanwezig zijn, te sonderen hoe men 
aankijkt tegen mogelijke knelpunten (en de door ons 
voorgestelde oplossingen) in de gevraagde 
garanties. 

We hebben inmiddels voor de garanties 1, 2, 4, 6 en 
7 die knelpunten geïnventariseerd. Het wachten is 
nog op de inventarisatie voor de garanties 3, 5 en 8. 

Kun je mij vertellen wat de stand van zaken is bij 3 
en 5? Ik vraag dat tevens met het oog op een 
overleg dat ik volgende week woensdag heb met het 
ministerie van AZ om de stand van zaken rond de 
garanties door te nemen. Ik zou dan graag over een 
compleet beeld beschikken. 

Tot slot de verdere procedure. In de eerste helft wil 
van februari 2010 wil het kabinet een definitief 
besluit nemen over het steunen van het bid van de 
KNVB/KBVB. Van dat besluit maakt de definitieve 
tekst van de garanties deel uit. Die teksten moeten 
dan wel vooraf door de respectievelijke 
bewindslieden zijn goedgekeurd. Dat betekent dat 
we daar medio januari 2010 wel over moeten 
beschikken. Er zit dus enige druk op de ketel. 

Mag ik van jou vernemen wat de stand van zaken is 
met betrekking tot garantie 3 en 5. Als ik voor 
garnetie 3 bij iemand anders moet zijn, is dat dan 
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Met vriendelijke groeten, 



Bericht 	 pagina 1 van 2 

(AFP/BELEID) 

Van: 	 AFP/BELEID) 

Verzonden: donderdag 3 december 2009 14:42 

Aan: 	 DRJMafl 
Irn• 

) (1FZ) 

CC: 	 ftiL_DGFZ) 	 (AFP), 
(A1-P/tuticn--A); 	 , 	t tairrnitLEID). 	 len 
(PARTICULIEREN_EN_FOR); 	 elFZ/BILATERAAL) 

Onderwerp: Kandidaatstelling eindronde WK voetbal 2018/2022 

Controleren: Geadresseerde 	 Lezen 

Gelezen: 3-12-2009 14:49 

Gelezen: 3-12-2009 14:43 

Gelezen: 3-12-2009 14:47 

Dames en heren, 

De Nederlandse regering, de minister-president voorop, wil proberen om samen met onze zuiderburen 
de organisatie van de eindronde van het WK voetbal in 2018 (of 2022) in de wacht te slepen. Daartoe moet 
de FIFA worden verleid met een zogenoemd bidbook. 

Onderdeel van de bid is een aantal garanties die de FIFA van kandidaat-landen verwacht, of beter gezegd 
eist. Government Guarantee nr. 3 (Tax Exemption) betreft de garanties die de FIFA op fiscaal gebied 
verlangt. Deze kunnen zonder meer als vergaand worden bestempeld. De gevraagde garanties zijn door het 
coördinerende departement - VWS - (in het Nederlands) uitgeschreven. Om jullie een beeld te geven van 
waar de FIFA op inzet, heb ik dit document van VWS als bijlage bijgevoegd (zie de pagina's 53 t/m 57 waar in 
dit document naar wordt verwezen). 

Medio oktober hebben wij aan de staatssecretaris een informerende notitie gestuurd met als beslispunt de 
vraag of hij akkoord wilde gaan met een terughoudende opstelling van (fiscaal) Financiën met betrekking tot 
het kunnen/willen verstrekken van de garanties die de FIFA op fiscaal gebied verlangt. Zijn reactie op dit 
beslispunt was: °Ja, voorlopig akkoord". Hij tekende daarbij tevens aan het belangrijk te vinden om te 
proberen met de Belgen tot een zo veel mogelijk gezamenlijk standpunt te komen. 

De afgelopen weken heb ik de(ze) boot richting de Nederlandse en Belgische coördinatoren voor de bid nog 
even kunnen afhouden met de argumenten 'complexe materie" en "nu te druk met belastingplan e.d." (en 
dat zijn ook gewoon terechte argumenten), maar inmiddels wordt de druk op ons wel steeds groter om op 
fiscaal gebied nu snel te komen met een analyse van knelpunten en mogelijke oplossingen daarvoor. Daarbij 
is tevens van belang dat is afgesproken dat voor deze garantie NL penvoerder is. 

Vandaag heb ik richting VWS laten weten dat het streven is om uiterlijk begin januari over een met onze 
Belgische counterpart(s) afgestemde knelpuntenanalyse te beschikken die we vervolgens met een advies aan 
onze staatssecretaris zullen voorleggen zodat we medio januari kunnen aangeven hoe we (i.c. de 
staatsecretaris) hier verder mee wil. 

(DV/MGT), 
L..#37/AV); 	 (DV); 
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Om dit tijdschema te halen is het wel noodzakelijk om nu snel een delegatie te formeren met deskundigen op 
de diverse terreinen waar de FIFA fiscale garanties voor vraagt dle eerst voor NL de knelpunten in kaart te 
brengt en vervolgens gaat overleggen met Belgische collega's om tot een zo veel mogelijk gezamenlijke 
analyse van knelpunten te komen. Voor dit 'project' hebben we nu nog ongeveer zes weken de tijd, maar 
rekening houdend met Kerst en Oud en Nieuw, Is dat eender slechts een kleine vier weken. 

Om te voorkomen dat wij en/of de staatssecretaris straks door AZ en/of de minister-president worden 
overreden, wil ik jullie vragen om - kijkend naar de specifieke garanties die de FIFA vraagt - één deskundig 
iemand binnen jullie directie aan te wijzen die (ook als coördinator binnen de eigen directie) zich hier de 
komende weken mee bezig kan/mag houden. Voor vragen die op het terrein van DOS& liggen coördineert 

. Aangezien het complexe materie betreft met een internationale dimensie zou ik willen 
wagen iemand aan te wijzen die niet te zeer junior is. 

Het zou fijn zijn als jullie mij nog deze week, of anders uiterlijk maandag de naam van deze rsoq ic r 
gpaconge we hier volgende week full swing mee aan de slag kunnen fccIriki-r7  z. 	 un; - 
114):Scgalivelltini Om dit te illustreren heb ik voor jullie informatie ook máet eirier—de-dolicar—de Nedterlandse.  
en Belgische coordinatoren opgestelde time table bijgevoegd. 

Bij voorbaat dank, mede namens 	 die dit project als onderdeel van haar stage bij AFP/Beleid de 
komende weken samen met mij trekt. 

Met vriendelijke groet, 
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Van: 

Verzonden: maandag 7 december 2009 9:29 

Aan: 	 _BCPP) 

CC: 	 .AFP/BELEID) 

Onderwerp: FW: Kandidaatstelling eindronde WK voetbal 2018/2022 

Beste 

Bijgaand time table en gevraagde vrijstelling. De door de FIFA opgestelde garantie m.b.t. de fiscale vrijstelling 
stuur ik je zo ook nog door. 
In het kader van een mogelijke oplossing is art. 39 AWR aangedragen: In de gevallen waarin het volkenrecht, 
dan wel naar het oordeel van Onze Minister het Internationale gebruik, daartoe noopt, wordt vrijstelling 
van belasting verleend. Onze Minister is bevoegd ter zake nadere regelen te stellen. 

In eerste instantie richten wij ons op knelpunten en mogelijke oplossingen. Graag zie ik jou bijdrage tegemoet 
in het kader van art. 39 AWR. 

Groet, 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 (AFP/BELEID) 
Verzonnen! donderdag 3 december 2009 14:42 
Aan: 	 . (DB/MGT). 	 . 	CDV/MGT); 	 (IFZ); 

DB/AV); 	 (DV); 	 :IFZ) 
CC: 	 -AL DGFZ); 	 AFP) 	 .AFP/EUROPA); 

;AFP/BELEIDE 	 (PARTICULIEREN_EN_FOR). 
"IFZ/BILATERAAL) 

Onderwerp: Kandidaatstelling eindronde WK voetbal 2018/2022 

Dames en heren, 

De Nederlandse regering, de minister-president voorop, wil proberen om samen met onze zuiderburen 
de organisatie van de eindronde van het WK voetbal in 2018 (of 2022) in de wacht te slepen. Daartoe moet 
de FIFA worden verleid met een zogenoemd bidbook. 

Onderdeel van de bid is een aantal garanties die de FIFA van kandidaat-landen verwacht, of beter gezegd 
eist. Government Guarantee nr. 3 (Tax Exemption) betreft de garanties die de FIFA op fiscaal gebied 
verlangt. Deze kunnen zonder meer als vergaand worden bestempeld. De gevraagde garanties zijn door het 
coördinerende departement - VWS - (in het Nederlands) uitgeschreven. Om jullie een beeld te geven van 
waar de FIFA op inzet, heb ik dit document van VWS als bijlage bijgevoegd (zie de pagina's 53 t/m 57 waar in 
dit document naar wordt verwezen). 

Medio oktober hebben wij aan de staatssecretaris een informerende notitie gestuurd met als beslispunt de 
vraag of hij akkoord wilde gaan met een terughoudende opstelling van (fiscaal) Financiën met betrekking tot 
het kunnen/willen verstrekken van de garanties die de FIFA op fiscaal gebied verlangt. Zijn reactie op dit 
beslispunt was: "Ja, voorlopig akkoord". Hij tekende daarbij tevens aan het belangrijk te vinden om te 
proberen met de Belgen tot een zo veel mogelijk gezamenlijk standpunt te komen. 

De afgelopen weken heb ik de(ze) boot richting de Nederlandse en Belgische coördinatoren voor de bid nog 
even kunnen afhouden met de argumenten 'complexe materie" en "nu te druk met belastingplan e.d.' (en 
dat zijn ook gewoon terechte argumenten), maar inmiddels wordt de druk op ons wel steeds groter om op 
fiscaal gebied nu snel te komen met een analyse van knelpunten en mogelijke oplossingen daarvoor. Daarbij 
is tevens van belang dat is afgesproken dat voor deze garantie NL penvoerder is. 

Vandaag heb ik richting VWS laten weten dat het streven is om uiterlijk begin januari over een met onze 
Belgische counterpart(s) afgestemde knelpuntenanalyse te beschikken die we vervolgens met een advies aan 
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onze staatssecretaris zullen voorleggen zodat we medio januari kunnen aangeven hoe we (i.c. de 
staatsecretaris) hier verder mee wil. 

Om dit tijdschema te halen is het wel noodzakelijk om nu snel een delegatie te formeren met deskundigen op 
de diverse terreinen waar de FIFA fiscale garanties voor vraagt die eerst voor NL de knelpunten in kaart te 
brengt en vervolgens gaat overleggen met Belgische collega's om tot een zo veel mogelijk gezamenlijke 
analyse van knelpunten te komen. Voor dit 'project' hebben we nu nog ongeveer zes weken de tijd, maar 
rekening houdend met Kerst en Oud en Nieuw, is dat eerder slechts een kleine vier weken. 

Om te voorkomen dat wij en/of de staatssecretaris straks door AZ en/o1 de minister-president warden 
overreden, wil ik jullie vragen om - kijkend naar de specifieke garanties die de FIFA vraagt - één deskundig 
iemand binnen jullie directie aan te wijzen die (ook als coördinator binnen de eigen directie) zich hier de 
komende weken mee bezig kan/mag houden. Voor vragen die op het terrein van DGBel liggen coordineert 

-o Aangezien het complexe materie betreft met een internationale dimensie zou ik willen 
vragen iemand aan te wijzen die niet te zeer junior is. 

Het zou fijn zijn als jullie mij nog deze week, of anders uiterlijk maandag de naam van deze persoon kunnen 
doorgeven zodat we hier volgende week full swing mee aan de slag kunnen, want - zoals eerder gezegd - de 
tijd is/wordt wel krap. Om dit te illustreren heb ik voor jullie informatie ook maar even de door de Nederlandse 
en Belgische coördinatoren opgestelde time table bijgevoegd. 

Bij voorbaat dank, mede namens 	 die dit project als onderdeel van haar stage bij AFP/Beleid de 
komende weken samen met mij trekt. 

Met vriendelijke groet, 
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Van: 

Verzonden: maandag december 200914:14 

Aan: (AFP/BELEID) 

Onderwerp: RE: WK 2018 

Hoi 

Ik heb 	niet kunnen bereiken. 

We hebben die inventarisatie van eisen en mogelijke knelpunten 
gemaakt aan de hand van het bidbook van de Duitsers (WK 2006). Uit dat 
bidbook hebben de eisen gehaald die de FIFA aan de Duitsers hebben gesteld. De 
letters en cijfers verwijzen naar dat document. De inventarisatie dateert ook al uit 
2008. Inmiddels is het Duitse document achterhaald, want we hebben inmiddels 
van de FIFA nieuwe templates gekregen. Die zijn op onderdelen uitgebreider dan 
eerder aan de hand van het Duitse document kon warden achterhaald. Je moet 
dus feitelijk de opmerkingen uit de inventarisatie plaatsen in het licht van de 
nieuwe templates. Waarbij de nummers in de tweede kolom niet meer helemaal 
corresponderen met de nieuwe nummering van de huidige templates. De 
inventarisatie heeft evenwel nog wel waarde. 
Ik hoop vanmiddag en anders morgen een bevestiging te krijgen van dit verhaal 
en mogelijk ook de hand kan leggen op het document waarnaar verwezen wordt. 

Met vriendelijke groeten, 

Van: 	 ‘FP/BELEID) 
Verzonden! maarviao 7 december 2009 13:15 
Aan: 
Onderwerp: RE: WK 2018 

Dank je wel 	• maar dat is niet wat ik bedoel. Die mail van 	had/heb ik ook, maar waar het mij om 
gaat is een achterliggende stuk dat er zou moeten zijn. 

Groet, 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	- 
Verzonden: maandag 7 december 2009 13:04 
Aan: 	 !AFP/BELEID) 
Onderwerp: FW: WK 2018 

n l tflfllfl 



Bericht 	 pagina 2 van 2 

Beste 
Ik heb het mailbericht van 	gevonden. Hierbij trefje dat aan 

Met vriendelijke groeten, 

Van: 
Verzonden: woensdag 22 juli 2009 17:58 
Aan: 

CC: 
Onderwerp: WK 2018 

Beste Collegae, 

Bijna een ieder van jullie heeft vorig jaar overleg gevoerd met mijn oud college 
over het WK 2018. 

leeft met jullie de acties en knelpunten vanuit de diverse ministeries geïnventariseerd. Na 
zijn vertrek naar de 	 heb ik het dossier WK2018 overgenomen. 
Inmiddels zijn we een flinke stap vereer. Op 3 juli jl. is het kabinetbesluit Olympisch Plan genomen. 
Hierin staat over het WK 2018 het volgende opgenomen: 

'Het kabinet ondersteunt de sportsector bij het binnenhalen van evenementen van betekenis. Een voorbeeld 
hiervan Is het WK Voetbal in 2018/2022, waarvoor de Nederlandse en Belgische voetbalbond samen een bid 
voorbereiden. Het kabinet ondersteunt deze bidfase in 2009-2010 met €4,5 mln. De feitelijke kandidatuurstelling 
door de Nederlandse en Belgische Voetbalbond vindt plaats in mei 2010 wanneer het bidboek bij de FIFA in 
Zwitserland wordt ingediend. " 

De KNVB en KBVB hebben zich kandidaat gesteld en de Stichting WK 2018/2022 te Eindhoven is in volle gang 
om invulling te geven aan het Bid-boek. Eind dit iaar moeten alle garanties. verklaringen en inhou_denike Passages 
van het bidboek klaar zijn.  

Op 9 juni is een bijeenkomst geweest met de Belgische overheid. Bijgevoegd tref je de presentatie van deze 
bijeenkomst aan. Afgesproken is dat zowel België als Nederland inzichtelijk maakt welke persoon vanuit de 
verschillende ministeries verantwoordelijk is voor welk onderwerp. Graag verzoek ik iullie om aan te geven of iii de 
juiste contactpersoon b_ent vanuit ie ministerie en 013 welke plaatsje naam in het overzicht met 
verklarincilgaranties/biciboek zou moeten komen staanizie laatste 2_pagina's presentatie.  

Voorts heb ik de scan van 	 bijgevoegd met de feedback van de KNVB op de knelpunten en 
vragen die bij jullie leefden. Daarnaast neb ik de FIFA garantie verklaringen bijgevoegd. Zo kunnen jullie alvast 
wannen wat er van de overheid wordt verwacht. 

Graag nodig ik jullie uit om na de zomervakantie met z'n allen bijeen te komen om zo stil te staan bij wat van de 
rijksoverheid verwacht wordt. 
Ik stel 8 september voor van 13.00 tot 15.00 bii VWS.  Als je niet kan, kan je dan kijken of een vervanger aan dit 
overleg deel kan nemen? 
De KNVB zal ik verzoeken om een presentatie te geven. 

Ik zou graag een reactie van jullie ontvangen omtrent de namenlijst en een bevestiging krijgen van je deelname op 
8 september. 

Voor een ieder die nog op vakantie gaat, alvast een fijne vakantie en tot ziensl 

met vriendelijke groeten, 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzonden: maandag 7 december 2009 14:34 

Aan: 	 (IFZ/BILATERAAL) 

Onderwerp: FW: WK 2018 

Hoi 

Zie onderstaande mailwisseling met 	 .an VWS n.a.v. vraag 
beschikte over het achterliggende document bij de door VWS geïnventariseerde acties per 

verwijst in zijn antwoordmail ook naar de nieuwe templates die de FIF2etheeft 
niet meerof_ik jou die al heb toegestuurd, voor de zekerheid dus maar bijgevoegd. 

of ik de 
ministerie, 

gestuurd. gestuurd. Ik weet 

groet, 

	Oorcnronkelijk bericht----- 
Van: 
Verzonden: maandag 7 december 2009 14:14 
Aan 
Onderwerp: RE: WK 2018 

Hot 

Ik heb 	net kunnen bereiken. 
Ik heb wel een vermoeden waar die verwijzingen in de kantlijn op kunnen 
duiden. We hebben die inventarisatie van eisen en mogelijke knelpunten 
gemaakt aan de hand van het bidbook van de Duitsers (WK 2006). Uit dat 
bidbook hebben de eisen gehaald die de FIFA aan de Duitsers hebben gesteld. De 
letters en cijfers verwijzen naar dat document. De inventarisatie dateert ook al uit 
2008. Inmiddels is het Duitse document achterhaald, want we hebben inmiddels 
van de FIFA nieuwe templates gekregen. Die zijn op onderdelen uitgebreider dan 
eerder aan de hand van het Duitse document kon worden achterhaald. Je moet 
dus feitelijk de opmerkingen uit de inventarisatie plaatsen in het licht van de 
nieuwe templates. Waarbij de nummers in de tweede kolom niet meer helemaal 
corresponderen met de nieuwe nummering van de huidige templates. De 
inventarisatie heeft evenwel nog wel waarde. 
Ik hoop vanmiddag en anders morgen een bevestiging te krijgen van dit verhaal 
en mogelijk ook de hand kan leggen op het document waarnaar verwezen wordt. 

Met vriendelijke groeten, 

Van: 
Verzonden: maandag 7 december 2009 13:15 
Aan: Vries, dhr, drs. R. de 
Onderwerp: RE: WK 2018 

Dank je wel 	maar dat is niet wat ik bedoel. Die mail va 
	

had/heb ik ook, maar waar het mij om 

nn In nni n 
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gaat is een achterliggende stuk dat er zou moeten zijn. 

Groet, 

	Oorspronkelijk bericht----- 
Van: 
Verzonnen: maandag 7 december 2009 13:04 
Aan: 	 AFPMELEID, 
Onderwerp: FW: WK 2018 

Beste 
Ik heb het mailbericht var 	gevonden. Hierbij tref je dat aan. 

Met vriendelijke groeten, 

Van: 	_ 
Verzonden: woensdag 22 juli 2009 17:58 
Aan: 

tX, 
thuya-werp: irvK 2018 

Beste Collegae, 

Bijna een ieder van jullie heeft vorig jaar overleg gevoerd met mijn oud collega 
over het WK 2018. 

heeft met jullie de acties en knelpunten vanuit de diverse ministeries geïnventariseerd. Nt 
zijn vertrek naar de 	 heb ik het dossier WK2018 overgenomen. 
Inmiddels zijn we een /linke stap verder. Op 3 juli jl. is het kabinetbesluit Olympisch Plan genomen. 
Hierin staat over het WK 2018 het volgende opgenomen: 

"Het kabinet ondersteunt de sportsector bij het binnenhalen van evenementen van betekenis. Een voorbeeld 
hiervan is het WK Voetbal in 2018/2022, waarvoor de Nederlandse en Belgische voetbalbond samen een bid 
voorbereiden. Het kabinet ondersteunt deze bidfase in 2009-2010 met €4,5 mln. De feitelijke kandidatuurstelling 
door de Nederlandse en Belgische Voetbalbond vindt plaats in mei 2010 wanneer het bidboek bij de FIFA in 
Zwitserland wordt ingediend. " 

De KNVB en KBVB hebben zich kandidaat gesteld en de Stichting WK 2018/2022 te Eindhoven is in volle gang 
om invulling te geven aan het Bid-boek. Eind  di A_r moeten iI e_garanties,Mda_dng_e._n_m_i _i9w_v_d_e_j_<Qp_esseg_e   
van het bidboek klaar zijn  

Op 9 juni is een bijeenkomst geweest met de Belgische overheid. Bijgevoegd tref je de presentatie van deze 
bijeenkomst aan. Afgesproken Is dat zowel België als Nederland inzichtelijk maakt welke persoon vanuit de 
verschillende ministeries verantwoordelijk is voor welk onderwerp. Graagyerzoek iE i' de 
juiste corAactpersoon bent vanuit ie ministerie en OP welke plaats ie naam In het overzicht met 
verklarinakarantiesibidboek zou moeten komen staan (zie laatste 2 paaina's presentatie.  

Voorts heb ik de scan van 	 bijgevoegd met de feedback van de KNVB op de knelpunten en 
vragen die bij jullie leefden. Daarnaast heb ik de FIFA garantie verklaringen bijgevoegd. Zo kunnen jullie alvast 
scannen wat er van de overheid wordt verwacht. 
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Graag nodig ik jullie uit om na de zomervakantie met z'n allen bijeen te komen om zo stil te staan bij wat van de 
rijksoverheid verwacht wordt. 
Ik stel 8 september voor van 13.00 tot 15.00 bij VWS.  Als je niet kan, kan je dan kijken of een vervanger aan dit 
overleg deel kan nemen? 
De KNVB zal ik verzoeken om een presentatie te geven. 

Ik zou graag een reactie van jullie ontvangen omtrent de namenlijst en een bevestiging krijgen van je deelname op 
8 september. 

Voor een ieder die nog op vakantie gaat, alvast een fijne vakantie en tot ziens! 

met vriendelijke groeten, 
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,(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzonden: dinsdag 8 december 2009 17:26 

Aan: 

CC: 	 (IFZ/BILATERAA1 	 ,w7(run n Til ATFRAAI 1. 
(1FZ/MULTILATERAAL), 	 .BCPP) 

(uts/WiNS1). 	 (DB/FRI). 	 :DV/DOUANE); 
,FISGALi rEIT) 	 4. Lan 

Onderwerp: HollandBelgium bid WK voetbal 2018/2022: government guarantee nr.3 (Tax Exemption) 

Geachte heel 

Wil zijn op dit moment niet een klein projectteam bezig om de knelpunten en mogelijke oplossingen te inventariseren 
bij/voor government guarantee nr. 3 ('Fax Exemption) die de FIFA vraagt voor het mogen organiseren van da eindronde 
van het WK voetbal in 2018 of 2022. 

De planning is dat wij deze inventarisatie voor het eind van het jaar hebben afgerond en daarna willen wij zo snel 
mogelijk een overleg plannen met jullie fiscale mensen om tot een gezamenlijke analyse te komen en een concepttekst 
voor te bereiden voor een government guarantee op fiscaal terrein die voor zowel Nederland als België 
aanvaardbaar zou kunnen zijn. 

In dat kader heb ik twee concrete vragen aan jou. 

De mensen hier die voor de diverse belastingen de mogelijkheden en onmogelijkheden voor het verstrekken van de door 
de FIFA gevraagde garantie onderzoeken, zouden graag reeds nu willen (kunnen) overleggen met hun Belgische 
counterpart, ook om zo veel mogelijk dubbel werk te voorkomen, Ik zal aan het einde van deze mail de namen 
vermelden van de mensen die hier het onderzoek verrichten. Zou jij mij de namen met telefoonnummer en 
emailadres willen mailen die bij jullie op de onderscheiden fiscale terreinen aanspreekpunt zijn? 

Verder wil Ik liefst In de eerste week of uiterlijk in de tweede week van het nieuwe jaar een afspraak met jullie maken 
om naar Den Haag te komen om eventueel resterende knelpunten en/of verschillen in de wetgeving van Nederland en 
België te bespreken en zo mogelijk tot een gezamenlijk gedragen concepttekst voor deze government guarantee te 
komen. 

Zou jij mij een aantal mogelijke data kunnen doorgeven waarop jullie zouden kunnen zodat dit overleg ingepland kan 
worden? 

De volgende personen zijn vanuit dit ministerie bij de voorbereiding van deze government guarantee betrokken: 

Internationale (tormeelrechtellike) aspecten: 

Wetgeving directe belastinann frza. loon- en inkomstenbelasting, vennootschapsbelasting) 

Wetgeving douane en verbruiksbelastingen 

Annecten betrekking hebbend op de uitvoering 

Omdat het tijdschema krap is hoop ik zo snel mogelijk een reactie op mijn twee vragen in deze mail van jou te mogen 
ontvangen. Bij voorbaat dank daarvoor. 

In afwachting van je reactie, 
met vriendelijke groet, 
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,4FP/BELEID) 

Van: 	 4FP/BELEID) 

Verzonden: dinsdag 15 december 2009 11:50 

Aan: 

CC: 
	

WZ/BILATERAAL); 
(IFZJMULTILATEi-inhLE 	 I,IFZ/MULTILATERAAL); 
(BCPP): 	 (DB/WINST); 

(DV/DOUANE); 	 , (1-ISCALITEIT) 

Onderwerp: RE: Garanties 

wotrii1); 

Dag 

Even een korte update: 

We zijn hier nu druk bezig met de analyse van de garantiestelling die de FIFA 
op fiscaal gebied vraagt. Ook heb ik al een paar keer contact gehad met 

Zoals het er nu naar uitziet gaan we in de tweede week van januari met de 
Belgen overleggen om te komen tot een gezamenlijke analyse 
van knelpunten. 

"- We 
gaan/moeten dus zelf schrijven en de gedachte daarbij is om de door de 
Duitse regering in 1999 afgegeven garantie k 

als vertrekpunt te nemen( 

Wat wij graag van de Duitser zouden willen weten is welke inzet de FIFA 
destijds bij de Duitsers heeft neergelegd en dat te vergelijken met de 
garantiestelling die er uiteindelijk uit is gekomen. Ook zouden we graag 
willen weten tot welke problemen de in 1999 afgegeven garantie op fiscaal 
gebied in de aanloop naar het WK in 2006 en tijdens en na dat WK mogelijk 
heeft geleid. 

Samengevat: 
onze gedachte is nu om het Duitse document als vertrekpunt te nemen en te 
bezien wat juridisch mogelijk is, inclusief de 
beleidsmatige consequenties, indien de verantwoordelijke politici in 
Nederland en België ervoor zouden willen kiezen om verder te gaan dan 
de destijds door Duitsland afgegeven garantie op fiscaal gebied. 

tt54 

11• 11 1(11(1 
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Met vriendelijke groet, 

	Oorspronkelijk bericht----- 
Van: 
Verzonden: dinsdag 15 december 2009 10:56 
Aan: 
Onderwerp: uaranues 

Beste 

Ik heb vanochtend contact gehad met 
Hij vertelde mij bij die gelegenheid dat jij 

op zoek bent naar een Duits contact ivm de garanties WK 
bid van Duitsland 2006. Hij melde mij helaas geen 
contactpersoon te kennen.: 

garanties die nu gevraagd worden wijken af van die in 
2006. , 

__Ik heb begrepen dat hij graag contact met 
je zou hebben. 

Veel succes. 

Met vriendelijke groeten, 
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pagina 1 van 1 

(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzonden: dinsdag 15 december 2009 14:20 

Aan: 

CC: 
IFZJMUL i ii...ATEHRAL); 

(IFZIMULTILATEHAAL); 	 ' (BCPP); 
(DB/WINST): 

	

	 . 	(DB/FRI). 
_ , ;riot;ALITEIT) 

Onderwerp: Datum voor gezamenlijk overleg over govemment guarantee nr. 3 bid WK voetbal 
2018/2022 

Beste 

Mede naar aanleiding van jouw verzoek daartoe in je antwoordmail van gisteren heb ik een datum gezocht 
voor een gezamenlijk overleg met jullie begin januari en, jawel ....gevonden! 

Ik zou het overleg willen houden dinsdag 12 januari 2010 op het ministerie van 
Financiën in Den Haag (op loopafstand van Den Haag Centraal Station). 

Ik zou graag om 10.30 uur willen beginnen en de rest van de dag voor dit overleg willen reserveren (tot 
uiterlijk 17:00 uur). Uiteraard zullen wij zorgen voor een lunch e.d. 

Zou jij deze datum willen doorgeven aan de mensen die deel (gaan) uitmaken van jullie delegatie en hun 
namen een dezer dagen naar mij kunnen mailen??? 
Bij voorbaat dank. 

De precieze plaats van het overleg met adresgegevens e.d., de agenda en te bespreken stukken volgen later. 

Mat vriendelijke groet, 

:IFZ/BILATERAAL); 

(DV/DOUANE); 
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CAFP/BELEID) 

Van: 

Verzonden: dinsdag 15 december 2009 15:16 

Aan: AFP/BELEID) 

Onderwerp: RE: Garanties 

Hoi 
Dank voor de update. Ik heb nog even bij 
nagevraagd of er ook zogenaamde templates bestonden bij de bids 
voor het WK 2006. Dat is niet het geval, dus kunnen we ook niet 
nagaan of de toezeggingen die Duitsland heeft gedaan, op 
onderdelen eventueel afwijken van de de templates. 

Met vriendelijke groeten, 

Van: 	 (AFP/BELEID) 
Verzonden: dinsdag :15 december 2009 11:50 
Aan: 
CC: 	 (IFZ/BILATERAAL); 
(1Fl/ MulTnateRAAL); 	 :IFZ/NIUL FILM trtAAL); 

_  (BCPP: 	 DB/WINST): 	 (DB/ FRI); 
(DV/DOUANE): 	 ;PAK I IcuLIEREN_EN_FOR) 

Onderwerp: RE: Garanties 

Dag 

Even een korte update: 

We zijn hier nu druk bezig met de analyse van de garantiestelling die de FIFA 
op fiscaal gebied vraagt. Ook heb ik al een paar keer contact gehad met 

Zoals het er nu naar uitziet gaan we in de tweede week van januari met de 
Belgen overleggen om te komen tot een gezamenlijke analyse 
van knelpunten. 

We 
an/mo eten dus zegt schrijven en de gedachte daarbij is om de door de _ _ 	• Duitse renerinci in 1999 afgegeven garantie 

als vertrekpunt te nemen ( 

Wat wij graag van de Duitser zouden willen weten is welke inzet de FIFA 
destijds bij de Duitsers heeft neergelegd en dat te vergelijken met de 
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garantiestelling die er uiteindelijk uit is gekomen. Ook zouden we graag 
willen weten tot welke problemen de in 1999 afgegeven garantie op fiscaal 
gebied in de aanloop naar het WK in 2006 en tijdens en na dat WK mogelijk 
heeft geleid. 

Samengevat: 
onze gedachte is nu om het Duitse document als vertrekpunt te nemen en te 
bezien wat juridisch mogelijk is, inclusief de 
beleidsmatige consequenties, indien de verantwoordelijke politici in 
Nederland en België ervoor zouden willen kiezen om verder te gaan dan 
de destijds door Duitsland afgegeven garantie op fiscaal gebied. 

rf=ano 

 

_ 

  

loh)4 - - 
a2 ficirra-..5,41g.,.~,~ra 

Met vriendelijke groet, 

	Oorspronkelijk bericht-- 
Van: • 
Verzonden: dinsdag 15 december 2009 10:56 
Aan: 	 ,..AFP/BELEID) 
Onderwerp: Garanties 

Beste 

Ik heb vanochtend contact gehad met 
Hij vertelde mij bij die gelegenheid dat jij 

op zoek bent naar een Duits contact ivm de garanties WK 
bid van Duitsland 2006. Hij melde mij helaas geen 
contactpersoon te kennen. r„ -c;   

. De 

a _ 

Ik heb begrepen dat hij graag contact met 
je zou hebben. 

garanties die nu gevraagd worden wijken af van die in 
2006. 
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Veel succes. 

Met vriendelijke groeten, 
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:AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/SELEID) 

Verzonden: donderdag 7 januari 2010 16:24 

Aan: 

Onderwerp: FW: FIFA garanties 

Beste 

Om te beginnen jij uiteraard ook de beste wensen voor 2010. 

Zie onderstaand de reactie van mijn collega 	 n.a.v. jouw 
verwijzing naar een oude brief van Vermeend. 

De afgelopen weken hebben we hier intern gewerkt aan de analyse van 
knelpunten inzake de fiscale garanties die de FIFA van ons vraagt. 

Dinsdag 12 januari a.s. komt een Belgische delegatie naar ons ministerie met 
als doel te komen tot een zo veel mogelijk gezamenlijke analyse 
van knelpunten. 

Onze (voorlopige) analyse heeft ook geresulteerd in een aantal vragen die de 
concepttekst van de FIFA voor government guarantee nr. 3 oproept waarvan 
de beantwoording door de FIFA relevant is om de analyse compleet te 
kunnen maken. Het streven is om aanstaande dinsdag met de Belgen te 
komen tot een gezamenlijk lijstje met vragen dat we - ik denk het beste 
via• 	 - aan de FIFA willen voorleggen. 

Aan jou wil ik nog een belangrijke vraag stellen over het :tijdschema. Het 
laatste tijdschema waarover ik beschik t.:.. 

heb ik bijgevoegd. 

Wat voor ons vooral belangrijk is om te weten is, welke datum jullie thans 
voor ogen staat voor (definitieve) besluitvorming door de MR over het 
complete bidboek. 

Zeker is in ieder geval nu al wel, dat dit tijdschema heel erg krap is/wordt. 
Kun jij mij misschien uitleggen wat de reden is dat er tussen de sluiting van 
het copy bidboek en de aanlevering van het bidboek bij de FIFA anderhalve 
maand zit?? 

In afwachting van je reactie, 
met vriendelijke groet, 

Oorspronkelijk bericht 
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Van- 	 PARTICULIEREN_EN_FOR) 
Verzonden: woensdag 6 januari 2010 15:31 

	

Aan: 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: RE: FIFA garanties 

He 

De bedoelde brief van Vermeend heb Ik niet geschreven ( 
persoonlijk archief. Ik heb die brief wel ooit gezien, want tin bijlage 1 bij 

mijn notitie DB 1999-1966 (was gevoegd bij mijn mail van 28/12) heb ik daarover opgemerkt: 

"Zoals Ik al heb aangegeven in mijn brief van 31 mei 1995, 0395/2153M, ben ik bereid mee te 
werken aan een praktisch uitvoerbare regeling die in zijn algemeenheid recht doet aan doel en 
strekking van wetten en verdragen. In dat kader zou gedacht kunnen worden aan een regeling op 
grond waarvan Euro 2000 of de UEFA een bedrag zal inhouden op de vergoeding, die In verband 
met het EK 2000 aan de voetbaibonden dan wel aan de scheidsrechters, officials enz betaald 
wordt. Het per speler, scheidsrechter, official enz. nader te berekenen bedrag zal dan als 
afkoopsom dienen voor de inkomstenbelasting die deze personen verschuldigd zouden zijn." 

Die brief van 31 mei 1995 was de aanzet tot de uiteindelijk getroffen praktische regeling voor de 
is/LE heffing van de spelers. Dat probleem hebben we nu niet meer, omdat de spelers bij een WK 
in NL hier niet belastingplichtig zijn. Dus de brief zal geen Info bevatten waar we nu iets mee 
kunnen. Ik heb zojuist een opvraagverzoek gedaan, als het archlefstuk nog te vinden is (ergens in 
Apeldoorn of Winschoten) dan krijg ik dat tet inzage. 

Groetjes, 

	Oorspronkelijk beticht 	 
Van: 	 (AFP/BELEID) 
Verzonden: woensdag 6 januari 2010 14:47 
Aan: 	 kPARTICULIEREN_EN_FOR) 
Onderwerp: FW: FIFA garanties 

Hoi 

Zie onderstaand. 

Ik neem aan dat wij deze brief van Vermeend kennen 
w_n dat de brief ons niet veraer helpt bij de 

garanties die de FIFA thans van ons vraagt, toch??! 

Met vriendelijke groet, 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 
Verzonuen: woensdag 6 januari 2010 14:41 
Aan: - 	 :AFP/BELEID) 
Onderwerp: FIFA garanties 
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Beste 

Allereerst de beste wensen voor 2010. Tussen Kerst en 
Oud en Nieuw heb ik wat dossiers doorgenomen die 
betrekking hadden op garanties voor Euro 2000. Kwam 
daarin een brief plus bijbehorende notitie (11 
bladzijden) tegen van de toenmalige staatssecretaris van 
Financiën, Vermeend. De kwaliteit van de fax (want dat 
is het) is zo slecht dat deze niet te scannen is. Wellicht 
dat jij de brief kunt opdiepen uit een archief bij 
Financiën. De problematiek zoals die wordt aangestipt 
lijkt sterk op de garanties waar we nu mee bezig zijn 
(althans voor zover het document leesbaar is). 

Ik heb uiteraard datum en nummer van de brief: 

Geadresseerd aan de KNVB t.a.v 

gedateerd 31 mei 1995 

Kenmerk DB95/2153M 

Onderwerp: fiscale aspecten EK voetbal 2000. 

Ik realiseer me dat de brief dus bijna 15 jaar oud is en 
om die reden wellicht niet meer interessant. Ik wilde je 
de gegevens echter niet onthouden. 

Met vriendelijke groeten, 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzanden: vrijdag 8 januari 2010 13:51 

Aan: 

CC: 

Onderwerp: Conceptagenda overleg 12-01-2010 op het ministerie van Financiën in Den haag 

Urgentie: Hoog 

Beste collega's uit België, 

Voor ons overleg aanstaande dinsdag 12 januari op het ministerie van Financiën in Den Haag over de fiscale 
garanties die de FIFA verlangt voor het door Nederland en België (mogen) organiseren van de eindronde van 
het WK voetbal in 2018 of 2022, heb ik een conceptagenda opgesteld. 

Als u nog opmerkingen en/of aanvullingen op deze conceptagenda hebt, hoor ik dat graag. 

Zo mogelijk aan het eind van deze middag, doch uiterlijk maandag 11 januari voor 12:00 uur wil ik u de 
definitieve agenda + de voorlopige analyses mailen die wij hier hebben gemaakt. 

Van u hebben we eind oktober - via 	 • al een aantal stukken ontvangen met een 
(voorlopige) analyse van de door de FIFA gevraagde fiscale garanties. 
Indien er nog een verdieping van deze analyses en/of andere analyses zijn gemaakt zou het wel fijn zijn 
daarover al voor het overleg van aanstaande dinsdag te kunnen beschikken. 

Ik hoor graag van u, 

Tot mails en ieder geval ziens aankomende dinsdag, 
met vriendelijke groet, 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzenden: vrijdag 8 januari 2010 16:43 

Aan: 	 @rninfin.fed.be'; 	 @minfinled.be. 	 minfin.fed.be'; 

	

@rtinfinied.be'; 	 .»minfin.fed.be'; 
• minfin.fed.be' 

CC: 	 (IFZ/BILATERAALr 
Ten InBNVINSTI! 	 (08IFRI): 	 (FISCALi FEIT); 

,DV/DOUANE). 	 IFISCALITEIT); 
‘.IFZ/MULTILATEF(Aaj, 

(IFZ/MULTILATERAAL) 

Onderwerp: agenda + stukken overleg 12-01-2010 op ministerie van Financiën in Den Haag 

Beste collega's uit België, 

Conform mijn toezegging in de mail van begin deze middag, bijgaand de definitieve agenda + stukken voor 
het overleg van aanstaande dinsdag 12 januari van 10:30 uur tot 17:00 uur op het ministerie van Financiën in 
Den Haag. Het ministerie is gevestigd aan het Korte Voorhout 7 op ongeveer 5 minuten loopafstand van Den 
Haag Centraal Station. 

Indien u - in aanvulling op de stukken die wij reeds eerder van u hebben ontvangen - nog andere 
stukken voor deze vergadering wilt inbrengen, verzoek ik u deze naar mij te willen te mailen. 

Ik wens u een prettig weekend en - ijs en weder dienende - tot dinsdag. 

Met vriendelijke groet, 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 ,AFP/BELEID) 

Verzonden: woensdag 13 januari 2010 12:09 

Aan: 	 (DB/FRI). 	 DB/WINST) 

	

(IFZ/BII ATEPAALI: 	 (IFZ/MULTILATERAALi. 
(BCPP); 	 (PAH i itaiLiEREN_EN_FOR) 

(DV/DOUANE 

CC: 	 (AFP/BELEID) 

Onderwerp: Kandidaatstelling WK voetbal 20108: follow-up overleg met Belgische delegatie gisteren 

Beste collega's, 

Iedereen bedankt voor zijn inbreng gisteren tijdens het overleg met de Belgen over de door de FIFA 
aevraaade government guarantee nr. 3 voor de kandidaatstelling vnnr het WK voetbal in 2018. 

Met het oog op het opstellen van deze notitie die, zoals gisteren aangegeven, ik eind volgende week zou 
willen versturen, zou ik jullie willen vragen de volgende zaken op te pakken: 

zou jij het gisteren aangevulde lijstje met vragen aan de FIFA zo snel mogelijk nog een keertje willen 
mailen naar de deelnemers aan het overleg van gisteren voor een laatste check op volledigheid en het dan 
naar mij willen mailen voor doorgeleiding - via VWS en de stichting HollandBelgium bid - naar de FIFA? 

juffie hebben gisteren wat aantekeninaen gemaakt van de belanoriikn noties die aan de orde zijn gekomen en 
van gemaakte afspraken; 'een puntsgewijze opsomming zou wel 
behulpzaam zijn; zou één Van jullie dienibor kunnen—E:liter 

Tot slot zou ik ieder van jullie willen vragen om het Zuid-Afrikaanse wetsvoorstel, voor de belastingmiddelen 
waarover je/jullie primair gaan, te willen screenen en aan te willen geven welke vrijstellingen die de Zuid-
Afrikanen via dit wetsvoorstel aan de FIFA en gelieerde organisaties verlenen, NL (in beginsel) ook wettelijk 
zou kunnen verlenen (met voor- en nadelen) en welke niet (bijvoorbeeld de BTW-vrijstelling). En zouden jullie 
mij kunnen melden wanneer jullie denken deze analyse af te kunnen ronden. 

Ik heb zelf vanmiddag een overleg met 	 van IRFNWS om elkaar over en weer bij te praten over 
de stand van zaken op dit dossier (o.a. over de kosten/baten analyse en over het besluitvormingstraject). 

Een ieder bij voorbaat dank en tot ziens en/of mails, 
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,AFP/BELEID) 

Van: 	 (IRF/VWS) 

Verzonden: woensdag 13januari 201017:37 

Aan: (AFP/BELEID) 

Onderwerp: IRF Notitie 1109 WK2018 

Hoi 

Bijgevoegd de notitie met daarin onze economische weging van de 
rendementsveronderstellingen WK2018. Hieronder nog een copy-paste uit een andere notitie 
over de besluitvorming WK2018. 

Ik zal 	(IRF/BBO) vragen of hij nog over het rapport van de Duitse regering beschikt. 

Groet;  

MR besluitvorming WK voetbal 2018 
• Met de kabinetsreactie is aeen definitief besluit genomen ten aanzien van de 

kandidaatstelling voor de organisatie het WK voetbal. In de kabinetsreactie staat duidelijk 
aangegeven dat begin 2010 een besluit over de definitieve kandidaatstelling van Nederland 
en België aan de MR wordt voorgelegd; 

• Momenteel bereiden de Nederlandse en Belgische voetbalbond samen een bid voor, voor de 
organisatie van het WK Voetbal in 2018 of 2022. De feitelijke kandidatuursteiling door de 
Nederlandse en Belgische Voetbalbond vindt plaats in mei 2010 wanneer een zogenaamd 
'bidboek' bij de FIFA in moet worden ingediend; 

• Op verzoek van ambtelijk EZ is in het kader van 'Holland promotie' de volgende passage in 
de kabinetsreactie opgenomen: 

"Het kabinet wil stimuleren dat een meerjarige en strategische evenementenkalender tot stand komt in 
samenwerking tussen het rijk, gemeenten, de sportsector en andere relevante partijen. Daarbij gaat het 
niet alleen om sportevenementen, maar ook bijvoorbeeld om grote congressen en conferenties, culturele 
en andersoortige evenementen (Floriade 2012) en city marketing (creative capital of the vvorld; Europese 
culturele hoofdstad). In 2009 zal het kabinet onderzoeken op welke wijze de evenementenkalender het 
meest effectief kan worden georganiseerd. 
[...] Het kabinet ondersteunt de sportsector bij het binnenhalen van evenementen van betekenis. Een 
voorbeeld hiervan is het WK Voetbal in 2018/2022, waarvoor de Nederlandse en Belgische voetbalbond 
samen een bid voorbereiden. Het kabinet ondersteunt deze Wiese." (Kablnetsreactie 'Uitblinken op alle 
Niveaus', pagina 15) 

• Volgens VWS heeft deze passage betrekking op de 'huidige fase waarin het bid zich 
bevindt'. Momenteel bereiden de Nederlandse en Belgische voetbalbond samen een bid 
voor. Deze voorbereidingsfase wordt volgens de uitleg van VWS door het kabinet 
ondersteund. De bidfase loopt officieel tot en met 2010; 

• Het besluit voor de definitieve kandidaatstelling, en de gevolgen daarvan voor de 
rijksoverheid, wordt begin 2010 aan de MR voorgelegd. Deze toevoeging is op verzoek van 
ambtelijk VWS en FIN in de kabinetsreactie opgenomen; 

• Door de beeldvorming in de media lijkt echter herhaaldelijk te worden voorgesorteerd op 
toekomstige besluitvorming. Besluiten inzake dit dossier lijken hierdoor eerder te ontstaan 
in plaats van dat besluiten worden genomen. Dit is o.i. onwenselijk en wij dragen deze lijn 
dan ook duidelijk uit naar de vakdepartementen. 

'in 1 '1 "min 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (IFIF/VWS) 

Verzonden: woensdag 13 januari 2010 17:41 

Aan: 	 (IRF/BBO) 

CC: 	 (AFP/BELEID) 

Onderwerp: FW: IRF Notitie 1109 WK2018 

Hoi 

Heb jij het rapport van de Duitse Bundesregierung nog over het WK2006? zo ja, zou je deze willen 
doorsturen aan 	 (zie cc) van AFP? Hij is benieuwd of daar ook op de fiscale kant wordt 
ingegaan ivm. de fiscale eisen die de FIFA stelt ihkv. het WK2018. Bedankt alvast! 

Groet, 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 (IRF/VWS) 
Verzonnen: woensdag 13 januari 2010 17:37 
Aan 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: IRF Notitie 1109 WK2018 

Hoi 

Bijgevoegd de notitie met daarin onze economische weging van de 
rendementsveronderstellingen WK2018. Hieronder nog een copy-paste uit een andere notitie 
over de besluitvorming WK2018. 

Ik zal 	;IRF/BBO) vragen of hij nog over het rapport van de Duitse regering beschikt. 

Groet, 

MR besluitvorming WK voetbal 2018 
• Met de kabinetsreactie is geen definitief besluit genomen ten aanzien van de 

kandidaatstelling voor de organisatie het WK voetbal. In de kabinetsreactie staat duidelijk 
aangegeven dat begin 2010 een besluit over de definitieve kandidaatstelling van Nederland 
en België aan de MR wordt voorgelegd; 

• Momenteel bereiden de Nederlandse en Belgische voetbalbond samen een bid voor, voor de 
organisatie van het WK Voetbal in 2018 of 2022. De feitelijke kandidatuurstelling door de 
Nederlandse en Belgische Voetbalbond vindt plaats in mei 2010 wanneer een zogenaamd 
'bidboek' bij de FIFA in moet worden ingediend; 

• Op verzoek van ambtelijk EZ is in het kader van 'Holland promotie' de volgende passage in 
de kabinetsreactie opgenomen: 

"Het kabinet wil stimuleren dat een meerjarige en strategische evenementenkalender tot stand komt in 
samenwerking tussen het rijk, gemeenten, de sportsector en andere relevante partijen. Daarbij gaat het 
niet alleen om sportevenementen, maar ook bijvoorbeeld om grote congressen en conferenties, culturele 
en andersoortige evenementen (Floriade 2012) en city marketing (creative capita] of the world; Europese 
culturele hoofdstad). In 2009 zal het kabinet onderzoeken op welke wijze de evenementenkalender het 
meest effectief kan worden georganiseerd. 
[...] Het kabinet ondersteunt de sportsector bij het binnenhalen van evenementen van betekenis. Een 
voorbeeld hiervan Is het WK Voetbal in 2018/2022, waarvoor de Nederlandse en Belgische voetbalbond 
samen een bid voorbereiden. Het kabinet ondersteunt deze bidfase." (Kabinetsreactie 'Uitblinken op alle 
Niveaus', pagina 15) 

Volgens VWS heeft deze passage betrekking op de `huidige fase waarin het bid zich 
bevindt'. Momenteel bereiden de Nederlandse en Belgische voetbalbond samen een bid 
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voor. Deze voorbereidingsfase wordt volgens de uitleg van VWS door het kabinet ondersteund. 
De bidfase loopt officieel tot en met 2010; 

• Het besluit voor de definitieve kandidaatstelling, en de gevolgen daarvan voor de 
rijksoverheid, wordt begin 2010 aan de MR voorgelegd. Deze toevoeging is op verzoek van 
ambtelijk VWS en FIN in de kabinetsreactie opgenomen; 

• Door de beeldvorming in de media lijkt echter herhaaldelijk te worden voorgesorteerd op 
toekomstige besluitvorming. Besluiten inzake dit dossier lijken hierdoor eerder te ontstaan 
in plaats van dat besluiten worden genomen. Dit is o.i. onwenselijk en wij dragen deze lijn 
dan ook duidelijk uit naar de vakdepartementen. 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 "9F/BBO) 

Verzonden: donderdag 14 januari 2010 10:59 

Aan: 	 (IRF/VWS) 

CC: 	 (AFP/BELEID) 

Onderwerp: RE: IRF Notitie 1109 WK2018 

Bij deze. Heb nog wel wat meer literatuur, geen idee of daarin aandacht wordt besteed aan de fiscale kant. 

Groet 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 (IRF/VWS) 
Verzonden: woensdag 13 januari 2010 17:41 
Aan: 	 (IRF/BBO) 
CC: 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: FW: IRF Notitie 1109 WK2018 

Hoi 

Heb jij het rapport van de Duitse Bundesregierung nog over het WK2006? Zo ja, zou je deze willen 
doorsturen aan 	 'zie cc) van AFP? Hij is benieuwd of daar ook op de fiscale kant wordt ingegaan 
ivm. de fiscale eisen die de FIFA stelt ihkv. het WK2018. Bedankt alvast! 

Groet;  

	Oorcoronkelijk bericht 	 
Van: 	 kIRF/VWS) 
Verzonnen: woensdag 13 januari 2010 17:37 
Aan: 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: IRF Notitie 1109 WK2018 

Hoi 

Bijgevoegd de notitie met daarin onze economische weging van de 
rendementsveronderstellingen WK2018. Hieronder nog een copy-paste uit een andere notitie 
over de besluitvorming WK2018. 

Ik zal 	(IRF/BBO) vragen of hij nog over het rapport van de Duitse regering beschikt. 

Groet, 

MR besluitvorming WK voetbal 2018 
• Met de kabinetsreactle is geen definitief besluit genomen ten aanzien van de 

kandidaatstelling voor de organisatie het WK voetbal. In de kabinetsreactie staat duidelijk 
aangegeven dat begin 2010 een besluit over de definitieve kandidaatstelling van Nederland 
en België aan de MR wordt voorgelegd; 

• Momenteel bereiden de Nederlandse en Belgische voetbalbond samen een bid voor, voor de 
organisatie van het WK Voetbal in 2018 of 2022. De feitelijke kandidatuurstelling door de 
Nederlandse en Belgische Voetbalbond vindt plaats in mei 2010 wanneer een zogenaamd 
'bidboek' bij de FIFA in moet worden ingediend; 

• Op verzoek van ambtelijk EZ is in het kader van 'Holland promotie' de volgende passage in 
de kabinetsreactie opgenomen: 



Bericht 	 pagina 2 van 2 

"Het kabinet wil stimuleren dat een meeljarige en strategische evenementenkalender tot stand komt in 
samenwerking tussen het rijk, gemeenten, de sportsector en andere relevante partijen. Daarbij gaat het 
niet alleen om sportevenementen, maar ook bijvoorbeeld om grote congressen en conferenties, culturele 
en andersoortige evenementen (Floriade 2012) en city marketing (creative capita] of the world; Europese 
culturele hoofdstad). In 2009 zal het kabinet onderzoeken op welke wijze de evenementenkalender het 
meest effectief kan worden georganiseerd. 
IA Het kabinet ondersteunt de sportsector bij het binnenhalen van evenementen van betekenis. Een 
voorbeeld hiervan is het Wi( Voetbal in 2018/2022, waarvoor de Nederlandse en Belgische voetbalbond 
samen een bid voorbereiden. Het kabinet ondersteunt deze bidfase." (Kabinetsreactie 'Uitblinken op alle 
Niveaus', pagina 15) 

• Volgens VWS heeft deze passage betrekking op de 'huidige fase waarin het bid zich bevindt'. 
Momenteel bereiden de Nederlandse en Belgische voetbalbond samen een bid voor. Deze 
voorbereidingsfase wordt volgens de uitleg van VWS door het kabinet ondersteund. De 
bidfase loopt officieel tot en met 2010; 

• Het besluit voor de definitieve kandidaatstelling, en de gevolgen daarvan voor de 
rijksoverheid, wordt begin 2010 aan de MR voorgelegd. Deze toevoeging is op verzoek van 
ambtelijk VWS en FIN in de kabinetsreactie opgenomen; 

• Door de beeldvorming in de media lijkt echter herhaaldelijk te worden voorgesorteerd op 
toekomstige besluitvorming. Besluiten inzake dit dossier lijken hierdoor eerder te ontstaan in 
plaats van dat besluiten worden genomen. Dit is o.i. onwenselijk en wij dragen deze lijn dan 
ook duidelijk uit naar de vakdepartementen. 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (IFZ/BILATERAAL) 

Verzonden: donderdag 14 januari 2010 11:20 

Aan: 
	

(DB/FRI: 	 ;DB/WINST) 

	

(WZJMULTILATERAAL) 	 BCPP); 
ifrARTICULIEREN_EN_ FOP] 	 --N/DOUANE' 
(AFP/BELEID), 

CC: 

Onderwerp: FW: Bid for the World Championship 2018-2022 

Beste collega's, 

Vanuit Duitsland heb ik informatie ontvangen over het WK 2006 in Duitsland de "Information on the customs 
and tax regulations for the FIFA World Cup Germany 2006" 

Groet, 

Ministerie van Financiën 
Directie Internationale Fiscale Zaken 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 4AFP/BELEID) 

Verzonden: vrijdag 15 januari 2010 12:16 

Aan: 	 ,@thebid.orgi; 

CC: 
i@minfinied.be  

"- 	'FRI); 
(OV/DOUANE); 

(FISCALITEIT); 
:JO belastingdienst.nr; 

@minfin.fed.bel; 
@minfinied.bei; 

thebictorg' 

(IFZ/BILATERAAL); 
aminaz.n1'; 	 (IRF)VWS); 

(DB/WINST); 
•-..efFZIMULTILÁTERAAL); 
(FISCALITEIT); 

ominfin.fed.be'; 	- - @minfinied.bel; 
3 @minfin.fed.bet; 

(AFP/BELEID) 

Onderwerp: Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK voetbal 
2018/2022 

Geachte i 

Binnen het Nederlandse ministerie van Financiën wordt de voorbereiding van garantie nr. 3 (fiscale 
vrijstellingen) voor de bid voor de eindronde van het WI< voetbal 2018/2022 gecoördineerd door 
ondergetekende. 

De afgelopen weken hebben wij intern een analyse gemaakt,I 	 van de 
fiscale vrijstellingen die de FIFA voor het mogen organiseren van déièihdtiehtle:■:iáii fiët WI< 	verlangt. 
Over deze analyse hebbenyithepin deze weel,  nvedea aevoetamptgert delegatiehet Belgische 
minicfaria van Financiën. 

Bij het maken van de analyse en tijdens het overleg met de Belgische delegatie is gebleken, dat het voor 
een adequate analyse noodzakelijk Is, dat de FIFA eerst nog een aantal vragen dient te beantwoorden. 
Zonder antwoorden op deze vragen is het onmogelijk om te bepalen of 'de' fiscale vrijstellingen die de FIFA 
verlangt (in beginsel) al dan niet mogelijk zijn, wettelijk en/of uitvoeringstechnisch. Ook zijn de antwoorden op 
deze vragen nodig om een raming te kunnen maken van de financiële gevolgen van de gevraagde fiscale 
vrijstellingen. 

Bijgevoegd treft u aan een door NL en België gezamenlijk opgestelde lijst met vragen aan de FIFA. Het 
verzoek aan u is om deze vragen ter beantwoording zo snel mogelijk door te geleiden naar de FIFA. 

Zou u mij willen informeren wanneer de FIFA verwacht de antwoorden op deze vragen te kunnen geven, 
zodat wij hier in onze (interne) planning rekening mee kunnen houden. 

Met vriendelijke groet, 

nn 	nni n 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzonden: vrijdag 15 januari 2010 14:36 

Aan: 	 ,@thebid.org'; 	 ;@thebid.orgs 

CC: 	 @minfin.fed.bei; ' 
(IFZ/BILATERAAL) 

Onderwerp: FW: Bea: Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK voetbal 
2018/2022 

Urgentie: Hoog 

Geachte 

Zie onderstaand een nagekomen vraag aan de FIFA vanuit het Belgische ministerie van Financiën. Ik heb 
deze vraag in bijgevoegde document toegevoegd voor doorgeleiding naar de FIFA. 

Met vriendelijke groet. 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 @minfinted.be] 
Verzonden: vrijdag 15 januari 2010 13:32 
Aan: 	 (APP./BELEID) 
Onderwerp: Betr: Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK voetbal 
2018/2022 
Urgentie: Hoog 

Geachte 

Blijkbaar is er iets fout gelopen met de mail want ik heb het bericht van collega 	van 
gisteren niet ontvangen. 

Daardoor 
heb ik maar pas ontdekt dat mijn collega's de volgende suggestie hadden geformuleerd: 

Geen opmerkingen mbt de voorgestelde vragen, behoudens volnendo rnpvoeoina aan het 
laatste "bolletje" eerste onderdeel (FIFA/FIFA deelnemingen) : 

Kan u dit nog laten toevoegen aan het document dat u inmiddels heeft verstuurd aan de 
personen die instaan voor het bod? 

Dank bij voorbaat voor uw welwillende aandacht voor dit (laattijdige) verzoek. 

Met vriendelijke groeten. 

Feaerale overheidsdienst Financiën 
Administratie van Fiscale Zaken 

1030 Brussel 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 .@thebid.org) 

Verzonden: vrijdag 15 januari 2010 15:01 

Aan: 	 (AFP/BELEID) 

CC: 

Onderwerp: RE: Betr: Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK voetbal 
2018/2022 

Beste 

Ik zal de memo laten vertalen en volgende week naar FIFA sturen. 

Met vriendelijke groeten/Kind regards, 

4;" 
—tv*"

nre,  

2018 202 kim 

runtriestiAnan 
HOLLAND & BELGIUM 

The HollandBelgium Bid 

From: 	 (AFP/BELEID) - 
Sent: vrijdag 15 januari 2010 14:36 
To: 
Cc: 	 @minfin.fed.be; 	 (1FZ/BILATERAAL) 
Subject: FW: Betr: Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK voetbal 
2018/2022 
Importance: High 

Geachte 

Zie onderstaand een nagekomen vraag aan de FIFA vanuit het Belgische ministerie van Financiën. Ik heb 
deze vraag in bijgevoegde document toegevoegd voor doorgeleiding naar de FIFA. 

Met vriendelijke groet, 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 ,@minfin.fed.be] 

nn-In_onin 
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MAFP/BELEID \)" 	 @minfln.ni> schreef: 

Aan: 	 @thebid.org>, 	 4thebid.org> 
Van: 	 VAFP/BELEIDW 	 ©mInfln,n1> 
Datum: 15/01/2010 12:15 
cc: 	 @minvws,ni>, 
VIFZ/BILATERAALW 	 @minfln.ni>, 	 @minfin.fed.be>, 

. @mlnazinl>, 	 (IRF/VWS \)" 	 iDrninfln.nl>, 

	

•,(DB/FRIT 	 @minfin.nl>, 
;DB/WINSTV 	 't:giminfin.nl>, 

VDV/DOUANE \)" 	 @mInfin.nl>, 
\(IFZ/MULTILATERAAL\)" 	 @rnInfin.ni>, 	 VII:312\)" 

'@minfln.nl>, 	 ,(PARTICULIEREN_EN_FOR\)" 
@minfin.ni>, 	 flelastingdlenst.ni>, 	 .@minfinefed.be>, 
arninfin.fed.be>, 	 ,@ImInfin.fed.be>, 

@minfin.fedsbe>, 	 @minfln.fed.be>, 
,@ckfin.minfin.be>, 	 (AFP/BELEID \)" 
@mInfin.nl> 

Onderwerp: Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK 
voetbal 2018/2022 

Geachte 
Binnen het Nederlandse ministerie van Financiën wordt de voorbereiding van garantie nr. 3 (fiscale 
vrijstellingen) voor de bid voor de eindronde van het WK voetbal 201812022 gecoördineerd door 
ondergetekende. 
De afgelopen weken hebben wij intern een analyse gemaa 	

_ 
van de 

fiscale vrijstellingen die de FIFA voor het mogen organiseren vari-diléindrindé-vaTh 
voetbal verlangt are 	 _ •,_ 	 

	

---irear tva- 	
rbá  

ijFit 

het gelgjgcboastaio_ varj_FFnan . 

máken van déliiiifi/silen tijdens het overleg mei deBeigisché elegatle is gebleken, dat het voor 
een adequate analyse noodzakelijk is, dat de FIFA eerst nog een aantal wagen dient te beantwoorden. 
Zonder antwoorden op deze wagen is het onmogelijk om te bepalen of 'de' fiscale vrijstellingen die de FIFA 
verlangt (in beginsel) al dan niet mogelijk zijn, wettelijk en/of uitvoeringstechnisch. Ook zijn de antwoorden 
op deze vragen nodig om een raming te kunnen maken van de financiële gevolgen van de gevraagde 
fiscale vrijstellingen. 
Bijgevoegd treft u aan een door NL en België gezamenlijk opgestelde lijst met vragen aan de FIFA. Het 
verzoek aan u is om deze vragen ter beantwoording zo snel mogelijk door te geleiden naar de FIFA. 
Zou u mij willen informeren wanneer de FIFA verwacht de antwoorden op deze vragen te kunnen geven, 
zodat wij hier in onze (interne) planning rekening mee kunnen houden. 
Met vriendelijke groet, 

[bijlage "Vragen FIFA voorbereiding fiscale vrijstelling WK bid 2018 def.doc" verwijderd door 
'FINS EL] 

Disclaimer 

nn 11 nn1n 
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Verzonden: vrijdag 15 januari 2010 13:32 
Aan: 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: Betr: Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK voetbal 
2018/2022 
Urgentie: Hoog 

Geachte 

Blijkbaar is er iets fout gelopen met de mail want ik heb het bericht van collega 	van 
gisteren niet ontvangen. 

Daardoor 
heb ik maar pas ontdekt dat mijn collega's de volgende suggestie hadden geformuleerd: 

Geen opmerkingen mbt de voorgestelde vragen, behoudens volgende toevoeaina aan het 
laatste "bolletje" eerste onderdeel (FIFA/FIFA deelnemingen) : 

Kan u dit nog laten toevoegen aan het document dat u inmiddels heeft verstuurd aan de 
personen die instaan voor het bod? 

Dank bij voorbaat voor uw welwillende aandacht voor dit (laattijdige) verzoek. 

Met vriendelijke groeten. 

Federale overheidsdienst Financiën 
Administratie van Fiscale Zaken 

1030 Brussel 

VAFP/ BELEID \ 

Aan: 	 .9thebid.org>, 
Van: 	 VAFP/BELEIDW 
Datum: 15/51/2010 12:15 
cc: 
(IFZ/BILATERAALW 

\(DB/FRI\)" 
.(DB/WINST\)" 

(DV/DOUANEW 
(IFZ/MULTILATERAAL\)" 

@minfin.nl>, 
@minfin.nl>, 
@minfin.fed.be>, 

@minfin.fed.be>, 
Kcpckfin.minfin.be>, 
@minfin.ni> 

@minfin.nl> • schreef: 

@thebid.org> 

@minfin.fed.be>, 
(IRF/VWS \)" 	i@rninfin.nl>, 

i@minfin.nl>, 
@minfin.nl>, 

.@minvws.ni> 

1@minfin.nl>, 
,@minfin.nl>, 	 VIL3R\)" 

(PARTICULIEREN_EN_FOR \)" 
@belastingdienstml>, 	 @minfin.fed.be>, 

.9minfin.fed.be>, 
-@minfin.fed.be>, 

.(AFP/BELEID \)" 

Onderwerp: Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK voetbal 
2018/2022 

Geachte 
Binnen het Nederlandse ministerie van Financiën wordt de voorbereiding van garantie nr. 3 (fiscale 



Bericht 	 pagina 3 van 3 

vrijstellingen) voor de bid voor de eindronde van het WK voetbal 2018/2022 gecoördineerd door 
ondergetekende. 
De afgelopen weken hebben wij intern een analyse gemaakt"j! . 	 ' van de 
fiscale vrijstellingen die de FIFA voor het mogen organiseren.  Van de ieifidfblidë -Van het WK Wietbel verlangt. 
Over deze analyse hebben wij begin deze week overleg gevoerd niet een delegatie van het ,Pelpische 
ministerie van Financiën. - 

til het maKen van de analyse en tijdens hef -Svérieg met de Belgische delegatie is gebleken, dat het voor 
een adequate analyse noodzakelijk is, dat de FIFA eerst nog een aantal vragen dient te beantwoorden. 
Zonder antwoorden op deze vragen is het onmogelijk om te bepalen of 'de' fiscale vrijstellingen die de FIFA 
verlangt (in beginsel) al dan niet mogelijk zijn, wettelijk en/of uitvoeringstechnisch. Ook zijn de antwoorden op 
deze vragen nodig om een raming te kunnen maken van de financiële gevolgen van de gevraagde fiscale 
vrijstellingen. 
Bijgevoegd treft u aan een door NL en België gezamenlijk opgestelde lijst met vragen aan de FIFA. Het 
verzoek aan u is om deze vragen ter beantwoording zo snel mogelijk door te geleiden naar de FIFA. 
Zou u mij willen informeren wanneer de FIFA verwacht de antwoorden op deze vragen te kunnen geven, 
zodat wij hier in onze (interne) planning rekening mee kunnen houden. 
Met vriendelijke groet, 

[bijlage "Vragen FIFA voorbereiding fiscale vrijstelling WK bid 2018 def.doc" verwijderd door 
FINBEL] 

Disclaimer 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (BJZ/JZ) 

Verzonden: maandag 18 januari 2010 16:25 

Aan: 	 (IFZ/BILATERAAL) 

CC: 	 (AFP/BELEID); 
(BJZ/JZ) 

Onderwerp: RE: WK bid 2018-2022 fiscale garantstelling 

(BJZ/JZ); 

Beste 

Wij gaan ermee aan de slag en komen deze week met input voor de notitie. Je hoort dus nog van ons. 

Groet, 

	Oorspronkelijk bericht----- 
Van: 	 (IFZ/BILATERAAL) 
Verzonden: maandag 18 januari 2010 14:54 
Aan: 	 (1332/30; 
CC: 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: WK bid 2018-2022 fiscale garantstelling 

Beste 

(132/32) 

De Nederlandse regering wil proberen om samen met onze zuiderburen de organisatie van de 
eindronde van het WK voetbal in 2018 (of 2022) In de wacht te slepen. Daartoe moet de FIFA worden 
verleid met een zogenoemd bidbook. 
Onderdeel van de bid is een aantal garanties die de FIFA van kandidaat-landen verwacht; 

Government Guarantee nr. 3 (-fax Exemption) betreft de garanties die de FIFA OPItëdaal 
'gebied iThriangt. 
Medio oktober hebben wiraan de stateerals—len informerende nebbe-Oliën:111rd rbéráls beslispunt 
de vraag of hij akkoord wilde gaan met een terughoudende opstelling van (fiscaal) Financiën met 
betrekking tot het kunnen/willen verstrekken van de garanties die de FIFA op fiscaal gebied verlangt. 
Zijn reactie op dit beslispunt was: "Ja, voorlopig akkoord°. Hij tekende daarbij tevens aan het belangrijk 
te vinden om te proberen met de Belgen tot een zo veel mogelijk gezamenlijk standpunt te komen. 
Wij zijn op dit moment met een klein projectteam bezig om de knelpunten en mogelijke oplossingen te 
inventariseren bij/voor government guarantee nr. 3 (Tax Exemption) die de FIFA vraagt voor het 
mogen organiseren van de eindronde van het WK voetbal in 2018 of 2022. 
Een voorbereidende memo en het verslag van de bespreking met België heb ik bijgesloten. 
Tijdens het inventariseren kwam ook het onderwerp staatssteun aan de orde. 
Voor de vrijstellingen in het bidbook zullen de omschreven organisaties en diverse groepen van 
personen zo specifiek mogelijk, inclusief benoeming van de belastingmiddelen, worden geduid. 
Twee voorbeelden van vrijstellingen: 1. FIFA en FIFA deelnemingen zijn, voor activiteiten die direct 
samenhangen met het WK, vrijgesteld van alle belastingen met uitzondering van etc etc. 2. De officials 
en werknemers in dienst van de buitenlandse voetbalbonden zijn, voor activiteiten die direct 
samenhangen met het WK, vrijgesteld van inkomstenbelasting. 
Als wij mogen organiseren dan zullen de vrijstellingen waarschijnlijk via een specifieke wet worden 
geregeld. 

In dit stadium zou ik graag willen weten of een specifieke vrijstelling voor het WK op staatssteun 
aspecten zou kunnen stuiten en waar we op moeten letten. 
Daarnaast kwam bij de lokale belastingen de vraag of er sprake kan zijn van staatssteun als we een 
vrijstelling buiten de fiscaliteit zouden regelen, bijvoorbeeld via compensatie of subsidie. 

Graag zou ik indien mogelijk aankomende week een eerste aanzet willen ontvangen, zodat het 
staatssteunaspect in elk geval meegenomen kan worden in een voortgangsnotitie aan de Stas 

AFP is de coordinator). 
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Na Nederland is natuurlijk niet het eerste land dat een vrijstelling gaat verlenen. Wij hebben de 
voorbeelden van Duitsland (2006), Zuid-Afrika (2010) en Brazilie (2014). 

Groet, 

Ministerie van Financiën 
Directie Internationale Fiscale Zaken 
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(AFP/BELEID) 

Van: 
	

@thebid.org) 

Verzonden: donderdag 21 januari 2010 9:00 

Aan: 	 . (AFP/BELEID) 

CC: 	 •@minfin.fed.be; 
(IFZ/BILATERAAL); 

Onderwerp: RE: Betr. Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK voetbal 
2018/2022 

Geachte 

Gisteren heb ik een conference call gehad met de FIFA over o.a. de vragen die door jullie zijn gesteld. De 
FIFA heeft aangegeven, niet tot schriftelijke beantwoording over te gaan, maar dit telefonisch of in een 
gesprek te willen doen. ik heb geprobeerd gisteren de beantwoording met hen door te nemen, maar gezien 

de specifieke materie heb ik verzocht of jullie rechtstreeks met de FIFA hier over kunnen spreken. De FIFA 

heeft hiermee ingestemd en we hebben in principe volgende donderdag (28/1) hiervoor gereserveerd. 

Graag verneem ik van jullie — als het kan vandaag — op welk tijdstip wij een confrence call kunnen opzetten 

om de vragen met de FIFA door te nemen. Uiteraard is het ook mogelijk een overleg in Zurich op die dag in 

te plannen. Mij is overigens wel duidelijk geworden, dat FIFA verwacht/eist dat de bidding countries een 

"zero tax" WK aanbieden. Dus bijvoorbeeld, dat er geen BTW wordt geheven op de toegangskaartjes. 

Ik hoor graag zo snel mogelijk jullie reactie. 

Met vriendelijke groeten/Kind regards 

C 

2018 '2022 '<Nv:,  

HOLifra: iTELGIIJ 

The HollandBelgium Bid 

Van: 	 (AFP/BELEID) 	 @minfin.nlj 
Verzonden: vrijdag 15 januari 2010 14:36 

Aan: 
CC: f, 	 eminfin.fed.be; 	 (IFZ/BILATERAAL) 
Onderwerp: FW: Betr: Voorbereiding garantie nr. 3 kfiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK voetbal 
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2018/2022 
Urgentie: Hoog 

Geachte 

Zie onderstaand een nagekomen vraag aan de FIFA vanuit het Belgische ministerie van Financiën. Ik heb 
deze vraag in bijgevoegde document toegevoegd voor doorgeleiding naar de FIFA. 

Met vriendelijke groet, 

	Oorspronkeliik bericht 	 
Van: 	 @minfin.fed.be] 
Verzonden: vrijdag 15 januari 2010 13:32 
Aan: 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: Betr: Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK voetbal 
2018/2022 
Urgentie: Hoog 

Geachte ! • 

Blijkbaar is er iets fout gelopen met de mail want ik heb het bericht van collega 	. van 
gisteren niet ontvangen. 

Daardoor 
heb ik maar pas ontdekt dat mijn collega's de volgende suggestie hadden geformuleerd: 

Geen opmerkingen mbt de voorgestelde vragen, behoudens volende tnevoealna aan het 
laatste "holletje" eerste onderdeel (FIFA/FIFA deelnemingen) : ". 

Kan u dit nog laten toevoegen aan het document dat u inmiddels heeft verstuurd aan de 
personen die instaan voor het bod? 

Dank bij voorbaat voor uw welwillende aandacht voor dit (laattijdige) verzoek. 

Met vriendelijke groeten. 

Federale overheidsdienst Financiën 
Administratie van Fiscale Zaken 

VAFP/BELEID \)" 

Aan: 	 .@thebid.org>, 
Van: 	 (AFP/BELEID \)" 
Datum: 15/01/2010 12:15 
cc: 
VIFZ/BILATERAALW 

	
@minfin.nl>, 

@minaz.ni>, 
(DB/FRI\)" 

(DB/WINST\ )" 
VDV/DOUANE \)" 	 @minfin.ni> 

Cminfin.nl> schreef: 

@thebid.org> 
@minfin.nl> 

@minfin.fed.be>, 
(IRF/VWS \)" 	 @minfin.nl>, 

'@minfin.nl>, 
:@minfin.nl>. 

@minvws.nl>, 
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VIFZ/MUL1ILATERAALV1 	 _@minfin.nl>, 	 x(IBM)" 
@minfinsni>, ' 	 - \(PARTICULIEREN_EN_FORW 

@minfin.ril>, 	 @belastingdienst.nl>, 	 -@minfin.fed.be>, 
@minfin.fed.be>, 	 .@minfin.fed.be>, 

@minfin.fed.be>, 	 @minfin.fed.be>, 
egckfin.minfin.be>, 	 . ',(AFP/BELEID \)" 
@minfin.nl> 

Onderwerp: Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK voetbal 
2018/2022 

Geachte 
Binnen het Nederlandse ministerie van Financiën wordt de voorbereiding van garantie nr. 3 (fiscale 
vrijstellingen) voor de bid voor de eindronde van het WK voetbal 2018/2022 gecoördineerd door 
ondergetekende. 
De afgelopen weken hebben wij intern een analyse gemaakt 	 van de 
fiscale vrijstellingen die de FIFA voor het mogen organisereriVarateiriardinti Wat< -coltbal verlangt. 
Over deze analyse hebben wij begin deze week overleg gevoerd met een delegatie van het Belgische 
ministerie van  Financiën., 	 . 

%MIraken 	vardiráfiálysilillahereverleg met de Belgische delegatie is gebleken, dat het voor 
een adequate analyse noodzakelijk is, dat de FIFA eerst nog een aantal vragen dient te beantwoorden. 
Zonder antwoorden op deze vragen is het onmogelijk om te bepalen of 'de' fiscale vrijstellingen die de FIFA 
verlangt (In beginsel) al dan niet mogelijk zijn, wettelijk erVof uitvoeringstechnisch. Ook zijn de antwoorden op 
deze vragen nodig om een raming te kunnen maken van de financiële gevolgen van de gevraagde fiscale 
vrijstellingen. 
Bijgevoegd treft u aan een door NL en België gezamenlijk opgestelde lijst met vragen aan de FIFA. Het 
verzoek aan u is om deze vragen ter beantwoording zo snel mogelijk door te geleiden naar de FIFA. 
Zou u mij willen informeren wanneer de FIFA verwacht de antwoorden op deze vragen te kunnen geven, 
zodat wij hier in onze (interne) planning rekening mee kunnen houden. 
Met vriendelijke groet, 

[bijlage "Vragen FIFA voorbereiding fiscale vrijstelling WK bid 2018 def.doc" verwijderd door 
(FINBELI 

Discla Ener 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 @ mini inied.be] 

Verzonden: donderdag 21 januari 2010 11:36 

Aan: (AFP/BELEID) 

Onderwerp: Betr: Verzoek conference cal! met FIFA donderdag 28 januari a.s. 

Urgentie: Hoog 

Beste 

Ik bekijk een en ander met de 	 van de beleidscel en ik meld je zo spoedig mogelijk 
wat er kan en wat niet kan inzake de conference call. 

Wat de guidance betreft, kan ik je enkel melden dat ik jullie verslag samen met een aantal 
stukken heb doorgestuurd aan de 	 Ik heb hieromtrent nog geen concrete reactie 
ontvangen. Aangezien we voor een deel van de vrijstellingen van belastingen ook een beroep 
moeten doen op de gewesten en aangezien er binnenkort met hen een contactvergadering 
daarover wordt georganiseerd, veronderstel ik dat die reactie niet lang meer op zich zal laten 
wachten. 

Met vriendelijke groeten. 

VAFP/BELEID \)" 	 schreef: 

Aan: 	 @minfin.fed.be> 
Van: 	 VAFP/BELEIDV 	 @minfin.ni> 
Datum: 21/01/2010 10:32 
cc: 	 VIFZ/BILATERAAL \)" 	 aminfirtnl> 
Onderwerp: Verzoek conference call met FIFA donderdag 28 januari a.s. 

Beste 

Ook jij hebt als het goed is het mailtje ontvangen van 	 van de stichting HollandBelgium 
bid voor het houden van een conference call met de FIFA over onze lijst met vragen. 

Ik heb hier intern voorgesteld maar op dit verzoek in te gaan om zo min mogelijk tijd te verliezen. Ik ben nu 
aan het inventariseren wie, wanneer op 28 januari deze conference call kan bijwonen. 

Het lijkt me goed dat in ieder geval minimaal één iemand van jullie ministerie ook aanwezig is bij deze 
conference call. Is dat mogelijk??? 

I Ik ben van plan om voor 28 januari alvast aan onze staatssecretaris te vragen of hij de mogelijkheid van 
een volledig zero tax WK die de FIFA "eist" in dit stadium nog als mogelijkheid wil openhouden, of dat 
wij richting FIFA nu al mogen aangeven dat een BTW-vrijstelling op toegangskaartjes Europees rechtelijk 
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gewoon uitgesloten is. 

Hebben jullie overigens van jullie minister al (meer) guidance gekregen?? 

In afwachting van je reactie, 
met vriendelijke groet, 

Disclaimer 

•1 Pt • n nni 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 TIJZ/JZ) 

Verzonden: donderdag 21 januari 2010 12:59 

Aan: 	 (IFZ/BILATERAAL) 

CC: 	 (AFP/BELEID); 
BJZ/JZ) 

Onderwerp: RE: WK bid 2018-2022 fiscale garantstelling 

Beste 

(BJZ/JZ); 

Wat een interessante zaak! Ik heb de bijgevoegde documenten bekeken en samen me 	kom ik tot 
het volgende. 

Kort gezegd vraagt FIFA aan NL en B volledige vrijstelling van alle belastingen voor de activiteiten die FIFA 
en gelieerde organisaties rondom het WK uitvoeren. 
De vraag is of deze vrijstelling staatssteun zou opleveren. 

Het verbod op staatssteun als bedoeld in artikel 107, eerste lid van het VWEU (voorheen art. 87 EG) is 
omschreven als het verstrekken van staatsmiddelen aan bepaalde ondernemingen, hetgeen hen een niet-
marktconform voordeel oplevert en de concurrentieverhoudingen vervalst of het handelsverkeer beïnvloedt. 
Deze laatste twee onderdelen warden exclusief door de Europese Commissie beantwoord. Een onderneming 
houdt in: een eenheid die, ongeacht haar rechtsvorm of de manier waarop zij wordt gefinancierd, goederen of 
diensten aanbiedt op de markt. 

Aan een aantal onderdelen van de omschrijving van staatssteun (staatsmiddelen en niet-marktconform 
voordeel) wordt voldaan aangezien FIFA belastingvrijstelling verkrijgt waardoor zij minder kosten hoeft te 
maken voor haar activiteiten en waar geen marktconforme tegenprestatie tegenover staat. 
Of FIFA moet worden aangemerkt als een onderneming, is wat lastiger. En of de vrijstelling het 
handelsverkeer beïnvloedt, valt te betwijfelen. Er is maar één organisatie die het WK organiseert en dat is 
FIFA, maar het feit dat sprake is van een monopolie sluit niet uit dat FIFA een onderneming is. Dan zal 
moeten worden bezien of FIFA goederen en diensten aanbiedt op de markt. Gesteld zou kunnen worden dat 
FIFA een voetbaltoernooi organiseert waar mensen in ruil voor een entreeprijs naar kunnen komen kijken. In 
die zin lijkt FIFA diensten aan te bieden en dus een onderneming in europeesrechtelijke zin te zijn. 
FIFA heeft echter geen concurrenten op dezelfde markt. Net  als de Champion's League en de Tour de France 
is er maar één organisatie die de activiteit uitoefent. Als er geen concurrentie is, kan deze ook niet worden 
vervalst en kan het intracommunautaire handelsverkeer niet negatief worden beïnvloedt door de 
belastingvrijstelling. Ondanks dat het uiteindelijk aan de Commissie is om dit te bepalen, is m.i. aannemelijk 
dat geen sprake is van staatssteun. De vrijstelling zou om redenen van rechtszekerheid kunnen worden 
gemeld bij de Commissie. Er dient dan echter rekening te worden gehouden met een mogelijk langdurige 
procedure en de uitkomst dat de Commissie zich niet expliciet uitspreekt over de vraag of sprake is van 
staatssteun (de indruk bestaat dat de Commissie haar handen afhoudt van voetbalsteun). 

Dit is wellicht wel anders voor aan FIFA gelieerde organisaties, zoals contractors, commercial affiliates, 
broadcasters, service providers en subsidiaries, indien deze activiteiten uitoefenen die gewoonlijk ook door 
andere ondernemingen op de markt worden aangeboden én indien de vrijstelling hen een voordeel oplevert. 
Ik weet niet of ik het helemaal goed zie, daarom geef ik twee mogelijke uitkomsten. Graag overleg ik verder 
met je zodat ik je een duidelijker advies kan geven. 
Als bijvoorbeeld een cateraar door FIFA wordt aangewezen om banketten te verzorgen en zij levert haar 
diensten aan FIFA 'netto', dus zonder BTW en loonbelasting e.d., dan hebben zowel FIFA als de cateraar 
hiervan een voordeel indien dit voor beide partijen lagere kosten met zich meebrengt. Als dit het geval is zou 
wel sprake zijn van staatssteun aan de cateraar. 
Als het echter voor de cateraar hogere kosten met zich meebrengt, bijvoorbeeld als zij de BTW niet kan 
verrekenen, dan wel als de cateraar geen voordeel heeft doordat FIFA eist dat de vrijstellingen warden 
doorberekend in de prijs (het voordeel wordt geheel doorgesluisd naar FIFA), dan lijkt geen sprake te zijn van 
een voordeel en derhalve geen steun. 

Ten slotte merk ik op dat het vrijstellen van belastingbetaling aan FIFA mogelijke precedentwerking heeft ten 
opzichte van andere organisaties die sporttoernooien organiseren en die ook vrijstelling eisen (wellicht is dit 
vorig jaar gebeurd door de organisatie van de Vuelta die in Rotterdam startte?). 

9f1-19-7fl1n 
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Indien je wilt overleggen dan ben ik beschikbaar morgen vanaf 10:00 uur of anders maandag. 
Groet, 

	Oorsoronkelijk bericht 	 
Van; 	 (IFZ/BILATERAAL) 
Verzonden: maandag 18 januari 2010 14:54 
Aan 	 (BE/.32); 
CC: 	 (AFP/BELEID) 
Onderwerp: WK bid 2018-2022 fiscale garantstelling 

Beste 

(6.12/32) 

De Nederlandse regering wil proberen om samen met onze zuiderburen de organisatie van de 
eindronde van het WK voetbal in 2018 (of 2022) in de wacht te slepen. Daartoe moet de FIFA worden 
verleid met een zogenoemd bidbook. 
Onderdeel van de bid is een aantal garanties die de FIFA van kandidaat-landen verwacht, of beter 
gezegd eist. Government Guarantee nr. 3 (Tax Exemption) betreft de garanties die de FIFA op fiscaal 
gebied verlangt. Deze kunnen zonder meer als vergaand worden bestempeld (bijgaand). 
Medio oktober hebben wij aan de staatssecretaris een informerende notitie gestuurd met als beslispunt 
de vraag of hij akkoord wilde gaan met een terughoudende opstelling van (fistaal) Financiën met 
betrekking tot het kunnen/willen verstrekken van de garanties die de FIFA op fiscaal gebied verlangt. 
Zijn reactie op dit beslispunt was: "Ja, voorlopig akkoord". Hij tekende daarbij tevens aan het belangrijk 
te vinden om te proberen met de Belgen tot een zo veel mogelijk gezamenlijk standpunt te komen. 
Wij zijn op dit moment met een klein projectteam bezig om de knelpunten en mogelijke oplossingen te 
inventariseren bij/voor government guarantee nr. 3 (Tax Exemption) die de FIFA vraagt voor het 
mogen organiseren van de eindronde van het WK voetbal in 20180f 2022. 
Een voorbereidende memo en het verslag van de bespreking met België heb ik bijgesloten. 
Tijdens het inventariseren kwam ook het onderwerp staatssteun aan de orde. 
Voor de vrijstellingen in het bidbook zullen de omschreven organisaties en diverse groepen van 
personen zo specifiek mogelijk, inclusief benoeming van de belastingmiddelen, worden geduid. 
Twee voorbeelden van vrijstellingen: 1. FIFA en FIFA deelnemingen zijn, voor activiteiten die direct 
samenhangen met het WK, vrijgesteld van alle belastingen met uitzondering van etc etc. 2. De officials 
en werknemers in dienst van de buitenlandse voetbalbonden zijn, voor activiteiten die direct 
samenhangen met het WK, vrijgesteld van inkomstenbelasting. 
Als wij mogen organiseren dan zullen de vrijstellingen waarschijnlijk via een specifieke wet worden 
geregeld. 

In dit stadium zou ik graag willen weten of een specifieke vrijstelling voor het WK op staatssteun 
aspecten zou kunnen stuiten en waar we op moeten letten. 
Daarnaast kwam bij de lokale belastingen de vraag of er sprake kan zijn van staatssteun als we een 
vrijstelling buiten de fiscaliteit zouden regelen, bijvoorbeeld via compensatie of subsidie. 

Graag zou ik indien mogelijk aankomende week een eerste aanzet willen ontvangen, zodat het 
staatssteunaspect in elk geval meegenomen kan worden in een voortgangsnotitie aan de Stas 

•'AFP is de coordinator). 

NB: Nederland is natuurlijk niet het eerste land dat een vrijstelling gaat verlenen. Wij hebben de 
voorbeelden van Duitsland (2006), Zuid-Afrika (2010) en Brazilie (2014). 

Groet, 

Ministerie van Financiën 
Directie Internationale Fiscale Zaken 
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(AFP/BELEID) 

Van: 	 (AFP/BELEID) 

Verzonden: donderdag 21 januari 2010 16:12 

Aan: 

CC: 
(IFZ/E3ILATERAAL); 

Onderwerp: RE: Betr: Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK voetbal 
2018/2022 

Geachte heer 

Ik heb een uurtje geleden geprobeerd u telefonisch te bereiken, maar ik kreeg een voicemailbericht dat de 
telefoon op dit moment niet beantwoord kon worden. Vandaar nu maar even kort per mail. 

Omdat het tijdschema al heel krap is, lijkt het mij goed om uw voorstel te volgen een Conference Cali met de 
FIFA te organiseren op donderdag 28 februari van 10:00 tot 12:00 uur. Ik ga er vanuit dat uw organisatie deze 
Conference Cali kan organiseren. Verder zou ik u willen vragen mij de Engelse vertaling te willen mailen van 
de vragenlijst zoals u deze naar de FIFA hebt verstuurd. 

Graag zou ik ook nog het e.e.a. telefonisch met u willen bespreken, maar aangezien ik de rest van de middag 
bezet ben, stel ik voor dat ik u morgenochtend bel. 

Zonder tegenbericht spreken wij elkaar morgenochtend. 

Met vriendelijke groet, 

	Oorspronkelijk bericht-- 
Van: 	 --)thebid.orp] 
Verzonden: donderdag 21 januari 2010 9:uu 
Aan: 	 (AFP/BELEID) 
CC 
(IFZ/BILATERAAL); 
Onderwerp: RE: Betr: Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK 
voetbal 2018/2022 

Geachte 

Gisteren heb ik een conference call gehad met de FIFA over o.a. de vragen die door jullie zijn gesteld. 
De FIFA heeft aangegeven, niet tot schriftelijke beantwoording over te gaan, maar dit telefonisch of in 
een gesprek te willen doen. Ik heb geprobeerd gisteren de beantwoording met hen door te nemen, 
maar gezien de specifieke materie heb ik verzocht of jullie rechtstreeks met de FIFA hier over kunnen 
spreken. De FIFA heeft hiermee ingestemd en we hebben in principe volgende donderdag (28/1) 
hiervoor gereserveerd. Graag verneem ik van jullie — als het kan vandaag — op welk tijdstip wij een 
confrence call kunnen opzetten om de vragen met de FIFA door te nemen. Uiteraard is het ook 

mogelijk een overleg in Zurich op die dag in te plannen. Mij is overigens wel duidelijk geworden, dat 
FIFA verwacht/eist dat de bidding countries een "zero tax" WK aanbieden. Dus bijvoorbeeld, dat er 
geen BTW wordt geheven op de toegangskaartjes. 

Ik hoor graag zo snel mogelijk jullie reactie. 

20-12-2010 
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Met vriendelijke groeten/Kind regards 
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The HollandBelgium Bid 

Van: 	 (AFP/BELE1D) 	 thminfin.na 
Verzondent vriidag 15 januari 2010 14:36 
Aan: 
CC: 	 aminfinfed.be; 
(IFZ/BILATERAAL) 
Onderwerp: FW: Betr: Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK 
voetbal 2018/2022 
Urgentie: Hoog 

Geachte 

Zie onderstaand een nagekomen vraag aan de FIFA vanuit het Belgische ministerie van Financiën. Ik 
heb deze vraag in bijgevoegde document toegevoegd voor doorgeleiding naar de FIFA. 

Met vriendelijke groet, 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: 	 @minfinfed.be] 
Verzonden: vrijdag 15 januari 2010 13:32 
Aan: 	 ;AFP/BELEID) 
Onderwerp: Betr: Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK voetbal 
2018/2022 
Urgentie: Hoog 

Geachte 

Blijkbaar is er iets fout gelopen met de mail want ik heb het bericht van collega 
van gisteren niet ontvangen. 

Bovendien was ik deze voormiddag in vergadering bij de beleidscel van onze minister. 
Daardoor heb ik maar pas ontdekt dat mijn collega's de volgende suggestie hadden 
geformuleerd: 

OIO, • I-% p-ge-b.d., 
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Geen opmerkingen mbt de voorgestelde vragen, behoudens volpende toevoeaina aan het 
laatste "bolletje" enrcto nneloreloal (FIFA/FIFA deelnemingen) 

" 

Kan u dit nog laten toevoegen aan het document dat u inmiddels heeft verstuurd aan de 
personen die instaan voor het bod? 

Dank bij voorbaat voor uw welwillende aandacht voor dit (laattijdige) verzoek. 

Met vriendelijke groeten. 

Auditeur-generaal 
Federale overheidsdienst Financiën 
Administratie van Fiscale Zaken 

.(AFP/BELEIDV1 	 ,chreef: 

Aan: 	 @thebid.org>, < 	 ,thebid.org> 
Van: 	 'AFP/BELEID\)" 	 @rninfin.nl> 
Datum: 1 Ç/3/2Q10 12:15 
cc: I. 	 @minvws.nl> . 
VIFZ/BILATERAALW 	 @minfin.nl>, 	 @mintin.fed.be>, 

@minaz.nl>, 	 k(IRF/VWSW 	 @minfin.ni>, 
VDB/FRIW 	 @minfin.ni>, 

VDB/WINSTij" 	 @minfin.nl>, 
VDV/DOUANE \)" 
VIFZ/MULTILATERAALu 	 gminrin.ni>,  

.@minfin.nl>, 	 VPARTICULIEREN_EN_FORW 
,Iminfin.nl>, 	 @belastingdienst.nl>, 
@minfin.fed.be>, 	 @minfin.fed.be>, 

@minfin.fed.be>, 	 @minfin.fed.be>, 
Mminfin.fed.be>, 	 @ckfin.minfin.be>, 

	

VAFP/BELEID \)" 	 @minfin.nl> 
Onderwerp: Voorbereiding garantie nr. 3 (fiscale vrijstellingen) t.b.v. bid eindronde WK 
voetbal 2018/2022 

Geachte heer . 
Binnen het Nederlandse ministerie van Financiën wordt de voorbereiding van garantie nr. 3 (fiscale 
vrijstellingen) voor de bid voor de eindronde van het WK voetbal 2018/2022 gecoördineerd door 
ondergetekende. 
De afgelopen weken hebben wij intern een analyse gemaaki 	 'dan 
de fiscale vrijstellingen die de FIFA voor het mogen arganiselén van oe enairomie van hel WK-
voetbal verlangt. Over deze analyse hebben wij begin deze week overleg gevoerd met een delegatie 
van het Beleischeffideferigyanyinancion. 

Bij nelmaken van de analyse en ineens net ovenegitiet ere' Belgische deiegatie is gebleken, dat het 
voor een adequate analyse noodzakelijk is, dat de FIFA eerst nog een aantal vragen dient te 
beantwoorden. Zonder antwoorden op deze vragen is het onmogelijk om te bepalen of 'de' fiscale 
vrijstellingen die de FIFA verlangt (in beginsel) al dan niet mogelijk zijn, wettelijk en/of 
uitvoeringstechnisch. Ook zijn de antwoorden op deze vragen nodig om een raming te kunnen maken 
van de financiële gevolgen van de gevraagde fiscale vrijstellingen. 
Bijgevoegd treft u aan een door NL en België gezamenlijk opgestelde lijst met vragen aan de FIFA. Het 
verzoek aan u is om deze vragen ter beantwoording zo snel mogelijk door te geleiden naar de FIFA. 

in in nnin 
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